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PLAjIN DOğAL 
YAPISI bOzuLDu
Büyük Çaltıcak’ta koruma altında olan plajın belli bir bölümüne farklı yerden 
getirilen ve plajın doğal yapısıyla uyumsuz olan beyaz kumlar dikkat çekiyor

�Tarım ve Orman Bakanlığı’na bağlı Doğa Koru-
ma ve Milli Parklar Genel Müdürlüğü’ne ait Bü-
yük Çaltıcak sahil ve mesire alanı özel işletmeye 
devredildi. Girişi ücretli olan plaja doğal yapısıyla 
uyumsuz olan beyaz kum döküldü. 

�Çevre Şehircilik ve İklimlendirme İl Müdürlüğü ta-
rafından kumdan numune alındı. Numune ile ilgili 
henüz bir açıklama yapılmazken plajı işleten firma-
nın beyaz kumları ön plana çıkararak sosyal med-
yada reklam yapması da dikkat çekiyor. 4’te

bEYAz KuM DöKüLDü SOSYAL MEDYADA REKLAM YAPIYOR

NuMuNE ALINDI 

ANCAK SONuÇ 
ÇIKMADI 

�BüyüKŞehİr Bele-
diyesi, yörük kültü-
rünü yaşatan yayla 
şenliklerine devam 
ediyor. Kaş Göm-
be Mahallesi’nde 
düzenlenen yörük 
göçü ve yayla şen-
liklerine bu yıl da 
binlerce vatandaş 
katıldı. 8’de

Gömbe’de insan seli

bAşKAN 
böCEK’E 

büYüK iLGi 

başkan böcek
Kaş’a müjde verdi
�KaŞ’ta muhtarlarla bir araya ge-

len Başkan Muhittin Böcek, böl-
genin 50 yıllık su probleminin 
çözüleceği müjdesini verdi. 6’da

�SerGİDe açıklamalarda bulunan 
İMO Şube yönetici ebru elmas, geç-
miş depremlerden ders alınmadığını 
ve ülkedeki yapı stoğunun hala riskli 
olduğunu dile getirdi. 5’te

�MaNİSa’DaN yüklediği bir tIr do-
lusu kavunu satmak için antalya’ya 
gelen Önder yakıcı, 20 ton kavunu 
vatandaşa ücretsiz dağıttı. 6’da

DEPREM RiSKi
DEvAM EDiYOR

İMO, Marmara Depremi’nin 
25. yılında Karaalioğlu 
Parkı’nda resim sergisi 

etkinliği düzenledi
GÜVEN 
GÜNEŞ

�FeStİval kapsamında akdeniz üni-
versitesi Stadyumu’nda sevenleri ile 
buluşan tarkan ve Ceza’nın konseri-
ni binlerce kişi izledi. 8’de

Tarkan ve Ceza
Antalya’yı salladı

20 ton kavunu
ücretsiz dağıttı Alanya’da mango 

hasadı başladı
�türKİye’NİN tropikal meyve 

üretim üssü haline gelen antal-
ya’nın alanya ilçesinde mango 
hasadı başladı. 2’de

Sarstık ama 
yıkamadık
�Süper Lig’in 2. Hafta karşı-

laşmasında Beşiktaş’a konuk 
olan Antalyaspor, sahadan 
4-2 mağlubiyetle ayrıldı. Kır-
mızı beyazlıların iki golü de 
Samudio’dan gelirken Güray 
karşılaşmada kırmızı kart 
gördü. 7’de
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EmEkli olduktan sonra çiftçilik ile uğra-
şan Şevket kocakulak, Ormana’da ataların-
dan kalan üzüm bağlarında 4-5 asırlık çavuş 
üzümü, dimrit, areli, ve Antalya’nın mor üzü-
mü gibi çeşitler olduğunu söyledi. Emekli ol-
duktan sonra hobi olarak bağcılık yapmak 
istediğini anlatan 70 yaşındaki kocakulak, 
“Dedemden kalan üzüm bağlarımız vardı. 
Bu bağcılığı yeniden yaşatmak için emek 
vermeye başladım. Eşim ile birlikte emekli-
yim. Bu bağcılığı geliştirmeye çalışıyorum. 
Atalarımızdan kalan asırlık üzüm çeşitleri-
nin yetiştirilmesinin devamı için çocukları-
ma bırakmak istiyorum. Bazı kişilere de bu 
işin nasıl olacağını göstermeye çalışıyorum” 
dedi.

Ormana’nın hem üzümünün hem de pek-
mezinin meşhur olduğunu dikkat çeken ko-
cakulak, “Ormana’nın areli, dimrit, çavuş 
üzümü meşhurdur. Bağımın içinde de bu çe-
şit üzümler mevcuttur. Dedemden atam-
dan kalan tevekleri zamanla yaşlanan te-
vekleri yatırıyoruz. Gençleştiriyoruz. Yeniden 
üretime geçiriyoruz. Areli, dimrit ve çavuş 
üzümümleri bu yörenin üzümleridir. Bunu 

herkes bilir. Areli, dimrit ve çavuş üzümleri 
denince halk bilir. Bu cinslerin hem üzümü, 
hem de pekmezi meşhurdur. Bu üzümler ne-
deni ile Ormana’da 50 yıldır festival düzen-
lenmektedir. Herkes festivalimize gelir üzüm-
lerimizi yer” diye konuştu. Dimrit üzümünün 
çok tatlı ve ince kabuklu pekmez üzümü ol-
duğunu söyleyen kocakulak. “Normal zira-
at üzümlerinden 15 kilodan bir kilo pekmez 
olurken, dimrit üzümümüz 7 kilodan bir kilo 
gram pekmez verir. Ereğli üzümü keza öy-
ledir. Bundan da sucuk ve pekmez yaparız. 
müşterisi her zaman hazırdır. Burada eski-
den bağcılık çok meşhurdu. Zamanla Orma-
nalıların bir çoğu istanbul ve Antalya’ya göç 
etmiş gitmiş. Eskiden herkes bağında oturur-
du, bağ bozumuna kadar üzümleri beklerdi. 
kuşlardan korurdu. Fakat şu anda eski bağcı-
lık yok. Ben şu anda bağımda bulunan üzüm 
teveklerinin üzerine naylon çektim. kuştan, 
yağmurdan, çiğden etkileniyor. Çareyi bun-
da buldum. Yoksa üzümler ince kabuklu ol-
duğu için kuşların hakkından gelemiyorsun. 
Bunlara çocuk bakar gibi bakıyorum” diye 
konuştu.

Şevket kocakulak, “Ormana’da bağcılık 
ebelerimizden, dedelerimizin 500-600 yıl ön-
cesinden gelen bir gelenektir. En meşhuru 
dimrit üzümüdür. Bu bölgeye has bir üzüm-
dür. Dedelerimiz asırlar önce Bursa, izmir ta-
raflarına gittiklerinde bunların aşılarını ge-
tirmişler ve ekmişler. ince kabuklu ve çok 
lezzetlidir. Sulu ve tatlıdır. Yemesi çok güzel 
ve lezzetlidir. Areli üzümü yemek için, dimrit 
üzümü ise sulu ve pekmez içindir. Yine An-
talya’nın mor üzümü de ormanada meşhur-
dur. Buda atalarımızdan kalmadır. Ben bağ-
cılığa 15 yıl önce başladım. Dedelerimizden 
kalan bu üzümlerin yaşaması için benden 
sonrada gelecek nesillere aktarmak istiyo-
rum. Onun için bende çocuklarıma nasihat-
te bulundum. Bu işi öğrettim. Bu üzümü ye-
tiştirmeleri için çocuklarıma ölünceye kadar 
nasihatte bulunmaya devam edeceğim. Es-
kilerin söylediği gibi bakarsan bağ, bakmaz-
san dağ olur demişler. Bakarsan yetiştirirsin. 
Eskiden yokluk kıtık varmış. O zamanlarda 
üzümleri yetiştirip pekmez yapıp yerlermiş. 
Sofralarının en büyük katıklarıymış” şeklin-
de konuştu. İHA
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Skala ıskalamıyor!
Söze önce iyi haftalar 

diye başlayalım, sonra-
sına bakarız. Bakalım 

ki, kalem ne yazacak. Di-
yorum ve lafı hiç dolandır-
madan toplumun kanayan 
sosyal yarası işsizlik konusu 
düşüyor aklıma. Zira eko-
nominin patronu ne diyor; 
‘işsizlik Haziran ayında yük-
seldi’. Özellikle genç işsizlik 
sayısı yükseliyormuş. Bir de 
diplomalı işsizler var, çoğu 
mezun olduğu fakültede eği-
timini aldığı mesleği ile ilgili 
iş arıyor ama karşısına ‘tec-
rübe’ engeli çıkıyor. Neden? 
Patron tecrübeli eleman 
arıyor da ondan. İyi de bu 
genç, nasıl mesleki tecrübe 
edinecek, iş vermezseniz? 
Skalaya bir çentik daha.

Ama elbette fatura yine 
gençlere kesiliyor kısa yol-
dan ve ‘gençler iş beğenmi-
yor’ deniyor. Hadi canım 
sen de. Ne diyor araştırmacı 
ekonomistler, ‘genç işsizlik, 
cumhuriyet tarihinin reko-
runu kırıyor’ diyor. Genç 
işsizler arasında iş bulma 
süresi de bir yıldan uzun 
sürüyormuş. Uzun süreli iş-
siz genç sayısı, bilmem kaç 
milyona katlanmış. İstihdam 
kaybı olmayan tek bir sektör 
yokmuş. Çalışma yaşına ge-
len vatandaşların beşte biri 
işsizmiş ve de işin uzmanla-
rının endişesi, önümüzdeki 
günlerde genç işsizliğin 
sistematik olarak artması, 
vahim. Oysa onların hayal-
leri, büyük şehirlerde büyük 
işler yapmaktı fakat olmadı, 
onlar gelecekleri ile ilgili 

umutlarını yurt dışında arar 
oldular.

Çığırından çıkan işsiz-
lik, kayganlaşan ekonomi, 
gelmekte olan yeni vergi-
ler, patlayan kredi kartları, 
tükenen alım gücü. Ekono-
mik tablo bu mu? Vatandaş 
borç kıskacında, borçlar faiz 
kıskacında. Peki yok mu bu 
abuk sabuk sisteme bir çö-
züm? Televizyon ana haber 
bültenlerinde siyasiler, sü-
rekli olarak memleket mese-
lelerini konuşup, anlatıyor. 
Ana başlıklar ise bu saydık-
larımız. Haberleri izlesen bir 
türlü, izlemesen başka türlü. 
Memlekette ne olup bittiğini 
öğrenmek istiyor, açıyor-
sun televizyonu geçiyorsun 
karşısına. Başlıyor haberler, 
dinledikçe kalp atışların hız-
lanıyor, nabzın yükseliyor, 
Allah muhafaza kalp krizi 
yamacında.

Ama görüyoruz ki büyük 
kentlerin de işi bitmiş 
ve tersine göç başlamış. 
Adı ‘memlekete dönüş. 
Memleketinden aş, iş için 
büyük şehirlere göç edenler 
enflasyona yenik düşünce 
eşyalarını denk etmiş, tası 
tarağı toplayarak kentten 
baba ocağına doğru yola 
çıkmış. İşsizliği dibine ka-
dar yaşayıp umutlarını tüke-
ten milyonlar. Onlara umut 
verecek, yüzlerini bir parça 
güldürecek, dertlerine çare 
bulacak, çözüm üretecek 
sistem var mı, varsa ne? 
Cevap sizde olsun. Bizden 
de size iyi haftalar dileği 
olsun.

HAYATA GÜLÜMSE

UYGUN iklimi dolayısıyla tro-
pikal meyveciliğin en çok ya-
pıldığı yerlerin başında ge-
len Alanya’da mango üretimi 
her geçen yıl artıyor. lezzeti 
ve aromasıyla ithal mangolar-
dan daha iyi olduğu için tüke-
ticilerin tercih etmeye başladı-
ğı mangonun üretim alanı da 
her geçen yıl artırarak devam 
ediyor. ilçede yaklaşık 2 bin de-
karlık alanda üretimi yapılan 
mangonun hasadına başladı. 
Alanya Ziraat Odası Başkanı Ta-
hir Göktepe, Alanya’da man-
gonun adaptasyon sağlayarak 
giderek üretimin arttığını söy-
ledi. Göktepe, “ilçemizde özel-
likle ‘Naomi’ ile ‘keitt’ çeşitti ve 
azda olsa diğer çeşitler adap-
tasyonunu sağlamış durum-
da. ilçede yaklaşık 2 bin dekar 
alanda üretimi yapılıyor. Tabii 
ki mango üretimi çok zahmet-
li ve zor. Şu anda sera içerisinde 
hissedilen hava sıcaklığı 50 de-
recenin üzerinde. Bu şartlarda 
çok meşakkatli bir iş yapılıyor. 
Aynı zamanda üretimi için ma-
liyet bakımından da çok ciddi 
bir yatırım gerektiriyor. Fidanı 
toprakla buluşturduğumuzdan 
meyve alımına kadar yoğun bir 
süreç geçiyor. Bakımı, bitki ko-
ruma ile besleme ürünlerinin 
uygulanması, doğru zamanda 
su ihtiyacının karşılanması ve 
en önemlisi olan budama işle-
minin doğru yapılmasıdır. Şu 
anda örnek verecek olursak ke-
itt cinsi mango ağaçlarına bu-
dama işlemi yapılırken, diğer 
Naomi cinsinin şu anda buda-
ma işlemi yok. mart ayında çi-
çeklenme döneminde ise yine 
budama işlemleri yapılıyor. 

Çünkü çiçek tutmayan kısımla-
rın alınması lazım” dedi.

mango sezonunun açıldığını 
aktaran Tahir Göktepe, üretici-
lere hayırlı olması dileğinde bu-
lunarak, “ilçemizde Naomi cin-
si mango meyvesinin hasadı 
başladı. Hasat konusunda üre-
ticilerimize sürekli bilgiler veri-
yoruz. Hasat dönemini biliyor-
lar ve buna uyuyorlar. Tabii ki 
yurtdışından ithal olarak gelen 
mango meyveleri de var. Tüke-
ticilerimizin bu konuda duyarlı 
olmalarını ve yerli üretime des-
tek vermelerini istiyoruz. Çün-
kü zor şartlar da üretiyoruz. 
Yerli üretilen mango meyvele-
ri tat ve lezzet bakımından ayırt 
edici bir özeliği var. Yerli üretim 
mango tüketimi yapan vatan-
daşlarımız bunun farkına vara-
caktır. Onun için ham şekilde 
olan ithal olan ürünleri Pazar 
yerlerinde de görseler almama-
larını rica ediyorum” diye ko-
nuştu.

MANGO ÜRETİMİ

mango üretimine destek ve-
rilmesi gerektiğini de vurgu-
layan Göktepe şunları söyle-
di: “mango üretimi bahsettiğim 
gibi yatırım maliyeti yüksek ve 
zahmetli bir üretim olduğun-
dan dolayı desteklenmesi gere-
kir. Özellikle ürün bazlı destek 
noktasında değil, zaten yatırım 
noktasında süspansiyonlu kre-
di veriyorlar. Bu konuda bakan-
lığımıza ve devlet büyüklerimi-
ze teşekkür ediyorum ama şu 
an hasadın olduğu bir dönem. 
Ağustos ayında başlayan hasat 
dönemi Ocak ayına kadar de-
vam edecek”   İHA

ANTAlYA merkezde, 12 Şubat tarihin-
de yaşanan sel felaketinde en çok 
etkilenen ilçelerden biri de kepez 
oldu. 24 saatte 372 kilogram yağışın 

düştüğü ilçede; yollar su altında kalmış, bazı 
binaların bodrum ve zemin katı ise yağmur 
suyuyla dolmuştu. kepez Belediye Başkanı 
mesut kocagöz, o dönemde ilçede ciddi mad-
di hasara neden olan sel felaketinin olumsuz 
etkilediği mahalleleri ziyaret etmiş ve vatan-
daşlara geçmiş olsun dileklerini iletmişti.

İLK ÇALIŞMA HÜSNÜ KARAKAŞ 
MAHALLESİ’NDE

Başkan mesut kocagöz, göreve geldikten 
sonra da yağmur suyu sorununa çare olacak 
çalışmaları başlattı. Yağmur suyu felaketiyle 
ilgili ilk altyapı çalışması Hüsnü karakaş ma-
hallesi’nde yapıldı. Antalya Büyükşehir Be-
lediyesi’nin desteğiyle mahallede, yollarda 
yağmur suyu birikmesini önlemek amacıyla 
kutu menfez çalışması gerçekleştirildi. kepez 
Belediyesi ve Antalya Büyükşehir Belediye-
si ASAT Genel müdürlüğünün ortak çalışma-
sıyla bölgede 30 metre uzunluğunda kanal 
inşa edildi. Bu çalışma ile Elmalılı Hamdi Ya-
zır Caddesi’ndeki yağmur suyu tahliye kana-
lının, Şehit Ömer Halis Demir Caddesi’ndeki 
ana hat kanala bağlantısı sağlanmış oldu.

AY DERESİ HAVZASI’NIN ÇIKIŞ 
NOKTASINA KANAL

kepez Belediyesi, 12 Şubat sel felaketi-
nin en çok etkilediği Güneş mahallesi’nde-
ki yağmur suyu sorununu da çözmek için 
düğmeye bastı. Afet, en çok mahallede 6051 
Sokak’ta hasara neden olmuştu. Bu sokak, 
Düden Çayı’na dökülen Ay Deresi Havza-
sı’nın başladığı yer olarak biliniyor. Bu nok-

tada dere yatağının olmamasından dolayı 
şiddetli yağışlarda sokak üzerinde su taşkını 
sorunu yaşanıyordu.

ÖNCE KANAL SONRA PARK ÇALIŞMASI

kepez Belediyesi Fen işleri müdürlüğü, 
bu sorunu ortadan kaldırmak amacıyla Ay 
Deresi’nin başlangıç noktasındaki yatağı-
nı açıyor. Bölgede iş makineleriyle 225 met-
re uzunluğunda, 4 metre genişliğinde yağ-
mur suyu drenaj kanalı inşa ediliyor. Yapımı 
devam eden kanalla, başlangıç kısmı Şehit 
Ömer Halis Demir Caddesi’nde yer alan Ay 
Deresi birbirine bağlanacak. Bu çalışma ile 
bölgedeki yağmur suyu birikmesi sorununa 
önemli ölçüde çare bulunmuş olacak. kepez 
Belediyesi, kanalın inşa edildiği alanın çev-
resini de yeşillendirecek. imar planında yeşil 
alan olan ve uzun yıllar atıl halde kalan ara-
zi, plandaki kullanımına uygun şekilde parka 

dönüştürülecek.

FEVZİ ÇAKMAK MAHALLESİ’NE            
DRENAJ KANALI

kepez Belediyesi, yaşanan sel felaketin-
den etkilenen Fevzi Çakmak mahallesi’nin 
su baskını sorununa da neşteri vuruyor. ma-
hallede, özellikle Akşemseddin Caddesi ile 
Ulubatlı Hasan Caddesi arasındaki bölgede, 
şiddetli yağışlarda su baskını sorunu yaşanı-
yordu. kepez Belediyesi, bu altyapı sorunu-
nu iki cadde arasında inşa edeceği yağmur 
suyu drenaj kanalıyla çözmeyi planlıyor. Dre-
naj kanalının yapımına, imar yolu üzerinde-
ki arsa tapuları verilen gecekonduların tahli-
ye edilmesinden sonra başlanılacak. Başkan 
mesut kocagöz, Ay Deresi’ndeki ıslah çalış-
masını yerinde inceledi ve altyapı yatırımıy-
la ilgili bürokratlarından bilgi aldı. 

HABER MERKEZİ

Kepez’de sele
Karşı tedbir
Kepez Belediye Başkanı Mesut Kocagöz, adaylığı sırasında yol açtığı hasarı yerinde gördüğü 12 Şubat’taki 

sel felaketinin ilçesinde bir daha yaşanmaması için gerekli çalışmaların başlatıldığına dikkat çekti. 
Başkan Kocagöz, Kepez’de üç mahallede yağmur suyu drenaj kanalı çalışmalarına başlandığını söyledi

Üzüm bağlarını 
ayakta tutuyorlar

İbradı ilçesi Ormana 
Mahallesi’nde yaşayan Şevket 
Kocakulak, atalarından kalan 
asırlık üzüm bağlarını gelecek 

kuşaklara taşıyacak

Başkan Özçelik batı yaylalarında
AlANYA Belediye Başkanı Osman Tarık 

Özçelik, batı bölgesindeki yaylaları ziyaret 
ederek vatandaşlarla bir araya geldi. Renkli 
görüntülere sahne olan gezide Başkan Öz-
çelik, yayla sakinlerinin taleplerini dinledi.

Alanya Belediye Başkanı Osman Ta-
rık Özçelik ve beraberinde ki heyet kentin 
Batı Bölgesindeki yaylaları ziyaret etti. Baş-
kan Özçelik’in ilk durağı Gelesandra Yayla-
sı oldu. Özçelik burada, 200 yıllık han ve su 
sondaj kuyusunda incelemelerde bulundu. 
Yörük Obasına geçen Başkan Özçelik, ince-
kum karabuynuzlar Yaylası’nda incekum 
kalkınma kültür ve Yardımlaşma Derneği 
Başkanı Ahmet Olgun ve Yönetimi tarafın-
dan hayata geçirilen kara Çadır Yörük Evi 

müzesi’nin açılışını yaptı. Yörük kültürü-
nün tanıtıldığı evi gezen ve kendisine tes-
pih hediye edilen Başkan Özçelik, emeği 
geçenlere teşekkür etti.

Renkli görüntülere sahne olan gezide 
Başkan Özçelik, kadınlar ve yaşlılarla soh-
bet edip, çocukları severek, onlarla çak 
yaptı. Ziyaret esnasında Alaaddin adında 
11 yaşındaki bir çocuğun, evinin çevresin-
deki çöp ve atıkları toplayıp çöp kutusuna 
attığını öğrenen Özçelik, çocuğu tebrik ede-
rek çevre bilincinin küçük yaşlarda aşılan-
ması gerektiğinin önemini vurguladı. Yö-
reye özgü Çivici adlı oyunu da oynayan 
Başkan Özçelik, günün anısına yayla sakin-
leriyle hatıra fotoğrafı çektirdi.  İHA

Alanya’da mango 
hasadı başladı



AlAnyA’dA gerçekleşen motosiklet 
kazasında bir kişi hayatını kaybetti. 
Kaza, saat 09.00 sıralarında Türkler 
Mahallesi D-400 kara yolunda mey-

dana geldi. Mert Yücel’in kullandığı 07 BPT 
509 motosiklet ile Hasan Doyurun’un (51) kul-
landığı 07 AYP 429 plakalı taksi kavşakta çar-
pıştı. İhbarla olay yerine jandarma ve sağlık 
ekipleri sevk edildi. Sağlık ekibi, Mert Yücel’in 
hayatını kaybettiğini belirledi. Taksi şoförü 
Hasan Doyurun, ifadesi alınmak üzere gözaltına alın-
dı. Kaza, Yücel’i motosikletiyle takip eden arkadaşı-
nın kask kamerasına yansıdı. Kamera kayıtlarında 
Yücel’in motosikletiyle ilerlerken taksinin kavşak-

tan yola çıkıp çarptığı görüldü. Kayıtlarda, çarpmanın 
şiddetiyle Yücel’in savrulup, düştüğü, diğer motosik-
let sürücüsünün, onun yanına gelip ‘Ambulans çağı-
rın’ diye çevredekilerden yardım istediği, ardından da 
sağlık ekiplerine haber verdiği görüldü.  DHA
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GAzİPAŞA ilçesinde geçirdiği kaza 
sonrası sanayiye götürülen otomobilin 
motor kısmında çıkan yangın vatandaş-
lar tarafından söndürüldü. Olay, saat 
14.00 sıralarında Beyobası Mahallesi 
Sanayi Sitesi’nde meydana geldi. İhA

Kaza yaptı aracı yandı

SİGORTACILIK HİZMETİ ALINACAKTIR
İL JANDARMA KOMUTANLIĞI(ANTALYA) İÇİŞLERİ 

BAKANLIĞI JANDARMA GENEL KOMUTANLIĞI

Resmi ilanlar www.ilan.gov.tr’de.                                            Basın No: ILN02075862

34 (OTUZDÖRT) KALEM, (697 ADET) MUHTELİF TİPTE MOTORLU ARACIN ZO-
RUNLU MALİ SORUMLULUK SİGORTASI hizmet alımı 4734 sayılı Kamu İhale Kanu-
nunun 19 uncu maddesine göre açık ihale usulü ile ihale edilecek olup, teklifler sadece 
elektronik ortamda EKAP üzerinden alınacaktır.  İhaleye ilişkin ayrıntılı bilgiler aşağıda 
yer almaktadır:
İKN : 2024/1052656 
1-İdarenin
a) Adı : İL JANDARMA KOMUTANLIĞI(ANTALYA) İÇİŞLERİ 
   BAKANLIĞI JANDARMA GENEL KOMUTANLIĞI
b) Adresi : BAYINDIR MAHALLESI AKDENIZ ÜNV. TIP FAK. 
   KARSISI 0 07030 MURATPAŞA/ANTALYA
c) Telefon ve faks numarası : 2422382207 - 2422382250
ç) İhale dokümanının
görülebileceği ve e-imza
kullanılarak indirilebileceği
internet sayfası : https://ekap.kik.gov.tr/EKAP/
2-İhale konusu hizmet alımın
a) Adı : 34 (OTUZDÖRT) KALEM, (697 ADET) MUHTELİF 
   TİPTE MOTORLU ARACIN ZORUNLU MALİ
   SORUMLULUK SİGORTASI
b) Niteliği, türü ve miktarı : 34 (OTUZDÖRT) KALEM, (697 ADET) MUHTELİF 
   TİPTE MOTORLU ARAÇ
   Ayrıntılı bilgiye EKAP’ta yer alan ihale dokümanı
   içinde bulunan idari şartnameden ulaşılabilir.
c) Yapılacağı/teslim edileceği yer : KARAYOLLARI MOTORLU ARAÇLAR ZORUNLU 
   MALİ SORUMLULUK SİGORTASI YAPILACAK 
   ARAÇ LİSTESİNDE BELİRTİLEN, ANTALYA İL/İLÇE 
   MERKEZLERİDİR.
ç) Süresi/teslim tarihi : İşe başlama tarihi 01.01.2025, işin bitiş tarihi 
   31.12.2025
d) İşe başlama tarihi : 01.01.2025
3-İhalenin
a) İhale (son teklif verme) tarih
ve saati : 13.09.2024 - 10:00
b) İhale komisyonunun toplantı
yeri (e-tekliflerin açılacağı adres) : İHALE KOMİSYONU ODASI
4. İhaleye katılabilme şartları ve istenilen belgeler ile yeterlik değerlendirmesinde 
uygulanacak kriterler:
4.1. İsteklilerin ihaleye katılabilmeleri için aşağıda sayılan belgeler ve yeterlik kriterleri ile 
fiyat dışı unsurlara ilişkin bilgileri e-teklifleri kapsamında beyan etmeleri gerekmektedir.
4.1.1.3. İhale konusu işin yerine getirilmesi için alınması zorunlu olan ve ilgili mevzua-
tında o iş için özel olarak düzenlenen sicil, izin, ruhsat vb. belgeler,
2.TÜRKİYE SİGORTA VE REASÜRANS ŞİRKETLERİ BİRLİĞİ ÜYESİ OLDUĞUNU 
GÖSTEREN BELGE
TÜRKİYE SİGORTA VE REASÜRANS ŞİRKETLERİ BİRLİĞİ ÜYESİ OLDUĞUNU 
GÖSTEREN BELGE
4.1.2. Teklif vermeye yetkili olduğunu gösteren bilgiler;
4.1.2.1. Tüzel kişilerde; isteklilerin yönetimindeki görevliler ile ilgisine göre, ortaklar ve 
ortaklık oranlarına (halka arz edilen hisseler hariç)/üyelerine/kurucularına ilişkin bilgiler 
idarece EKAP’tan alınır.
4.1.3. Şekli ve içeriği İdari Şartnamede belirlenen teklif mektubu.
4.1.4. Şekli ve içeriği İdari Şartnamede belirlenen geçici teminat bilgileri.
4.1.5. İhale konusu alımın tamamı veya bir kısmı alt yüklenicilere yaptırılamaz.
4.2. Ekonomik ve mali yeterliğe ilişkin belgeler ve bu belgelerin taşıması gereken 
kriterler:
İdare tarafından ekonomik ve mali yeterliğe ilişkin kriter belirtilmemiştir. 
4.3. Mesleki ve teknik yeterliğe ilişkin belgeler ve bu belgelerin taşıması gereken kriterler:
4.3.1. İsteklinin teklifi kapsamında sunması gerektiği İdari Şartnamenin 7nci mad-
desi dışındaki maddeleri ile teknik şartnamede belirtilen aşağıdaki belgeler:
ANA SİGORTA VEYA ACENTA BELGESİ
5. Ekonomik açıdan en avantajlı teklif sadece fiyat esasına göre belirlenecektir.
6. İhale yerli ve yabancı tüm isteklilere açıktır.
7. İhale dokümanı EKAP üzerinden bedelsiz olarak görülebilir. Ancak, ihaleye teklif verecek 
olanların, e-imza kullanarak EKAP üzerinden ihale dokümanını indirmeleri zorunludur.
8. Teklifler, EKAP üzerinden elektronik ortamda hazırlandıktan sonra, e-imza ile imza-
lanarak, teklife ilişkin e-anahtar ile birlikte ihale tarih ve saatine kadar EKAP üzerinden 
gönderilecektir.
9. İstekliler tekliflerini, her bir iş kaleminin miktarı ile bu iş kalemleri için teklif edilen bi-
rim fiyatların çarpımı sonucu bulunan toplam bedel üzerinden teklif birim fiyat şeklinde 
verilecektir. İhale sonucunda, üzerine ihale yapılan istekli ile birim fiyat sözleşme imza-
lanacaktır.
10. Bu ihalede, işin tamamı için teklif verilecektir.
11. İstekliler teklif ettikleri bedelin %3’ünden az olmamak üzere kendi belirleyecekleri 
tutarda geçici teminat vereceklerdir.
12. Bu ihalede elektronik eksiltme yapılmayacaktır.
13. Verilen tekliflerin geçerlilik süresi, ihale tarihinden itibaren 150 (YüzElli) takvim günüdür.
14. Konsorsiyum olarak ihaleye teklif verilemez.
15. Diğer hususlar:
İhalede Uygulanacak Sınır Değer Katsayısı (R) : Sigorta Hizmetleri/0,78
Aşırı düşük teklif değerlendirme yöntemi : Teklifi sınır değerin altında kalan isteklilerden 
Kanunun 38 inci maddesine göre açıklama istenecektir.

AKSu ilçesi Atatürk Mahalle-
si’ndeki 4 dönüm üzerine kuru-
lu kağıt fabrikasında saat 06.00 
sıralarında yangın çıktı. Alevle-
ri görenler, durumu 112 Acil Çağrı 
Merkezi’ne bildirdi. İhbarla adrese 
çok sayıda itfaiye ekibi sevk edil-
di. Yanan kağıtlar nedeniyle alev-
ler bir anda bütün fabrikayı kapla-
dı. Yangına kısa sürede müdahale 
eden itfaiye ekipleri, alevlerin fab-
rika yakınındaki evlere ve serala-
ra sıçramaması için yoğun çaba sarf etti. Yaklaşık 2 
saat süren müdahalenin ardından yangın kontrol al-

tına alındı. Yangında fabrikanın 
tamamı ile önünde park halin-
de bulunan bir kamyon kullanı-
lamaz hale geldi. Fabrikada, polis 
ekipleri de incelemede bulundu. 
Fabrikanın sahiplerinden Meh-
met uçan, “Cana bir zarar gel-
mediği için mutluyuz. Üzücü bir 
durum. Alarm sisteminden bize 
haber geldi. Biz fabrikaya gelene 
kadar 1 saat içerisinde tüm fab-
rika yandı. Burada 30 kişi istih-

dam ediyorduk. 4 bin metrekarelik alana kuruluydu 
ve tamamı kül oldu” dedi.  DHA

ArkAdAşının ölümü 
kAmerAsınA yAnsıdı

Alanya’da taksi ile 
çarpışan motosikletin 

sürücüsü Mert 
Yücel (22) hayatını 

kaybetti. Kaza, Yücel’i 
motosikletiyle takip 

eden arkadaşının kask 
kamerasına yansıdı

MAnAvgAT’TA 2 otomobi-
lin çarpışması sonucu meydana 
gelen trafik kazasında otomobil 
sürücüleri yaralandı. Kaza; An-
talya’nın Manavgat ilçesi Aşa-
ğı Hisar Mahallesi gülveren 
Caddesi üzerinde meydana gel-
di. Antalya Caddesi istikame-
tine seyir halindeki Yücel Coş-
kun’un kullandığı 07 BLM 441 
plakalı otomobil ile Demokra-
si Bulvarı istikametine gitmekte 

olan uğur Kahraman’ın kullan-
dığı 06 uK 384 plakalı otomobi-
lin kavşakta çarpıştı. güvenlik 
Kamerasına saniye saniyesine 
yansıyan trafik kazasında yara-
lanan otomobil sürücüleri Yücel 
Coşkun ve uğur Kahraman 112 
sağlık ekiplerinin olay yerinde-
ki müdahalesinin ardından am-
bulansla hastaneye kaldırıldı. 
Yaralıların sağlık durumlarının 
iyi olduğu öğrenildi.  İHA

İki otomobil çarpıştı
sürücüler yaralandı

Orman yangını büyümeden söndü

FAbrikA küle döndü
Kağıt fabrikasında çıkan yangın, itfaiyenin yaklaşık 2 saatlik müdahalesiyle kontrol 

altına alındı. 4 bin metrekare üzerine kurulu fabrikada büyük çapta zarar oluştu

denizden ceset çıktı

MAnAvgAT’ın Çenger Mahallesi’nde bulunan Sayıştay Te-
sisleri güvenlik görevlileri, sabah erken saatlerde iskelenin 
ayaklarının yanında ceset görmeleri üzerine sağlık ve sahil gü-
venlik ekiplerine haber verdi. Olay yerine sevk edilen ekiple-
rin incelemesinin ardından cenaze Antalya Adli Tıp Kurumu’na 
sevk edildi. Sahil güvenlik ekiplerinin yaptığı araştırmada, ölen 
kişinin Malatya nüfusuna kayıtlı ulaş Baran olduğu tespit edil-
di. Alanya’nın Okurcalar Mahallesi’nde bir otelde çalışan ulaş 
Baran’ın önceki gün işten ayrıldığı ve memleketine dönmeden 
önce birkaç gün tatil yapmak için kaldığı belirlendi.  DHA

AKSu ilçesinde çevresinde seralar bu-
lunan ormanda çıkan yangın, ekiplerin 
müdahaleyle 1 saatte kontrol altına alın-
dı. Bazı seraların zarar gördüğü yangına, 
vatandaşlar da evlerinden çektikleri hor-
tumlarla müdahale etti.

Aksu ilçesinde, çevresinde seraların bu-
lunduğu ormanda öğle saatlerinde bilin-
meyen nedenle yangın çıktı. Alevleri gö-
renler durumu 112 Acil Çağrı Merkezi’ne 
bildirdi. İhbarla bölgeye çok sayıda itfai-
ye ve orman ekibi gönderildi. vatandaş-
lar evlerinden çektikleri hortumlarla yan-
gına müdahale ederken, bir yandan da 
evlerinin etrafındaki yanabilecek alanları 
ıslattı. Helikopter ve uçakların da müda-
hale ettiği yangın, bazı seraların plastik-
lerine zarar verdi. Yangın 1 saatlik müda-
haleyle evlere sıçramadan kontrol altına 
alındı. Yangında zarar gören alan hava-
dan görüntülendi. DHA
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Yurttan
kısa kısa

Orman yangını 
Aydın’da sürüyor

AYDIN’IN Bozdoğan ilçesinde çıkan 
ve Muğla’nın Kavaklıdere ilçesine 
kadar ulaşan yangına havadan ve 
karadan müdahale sürüyor. Bozdoğan 
ilçesi Alhisar Mahallesi yakınlarındaki 
ormanda, alevler, rüzgarın etkisiyle 
kısa sürede geniş bir alana yayıldı. 
Alevler, Bozdoğan’a bağlı Hışımlar 
Mahallesi’nde 3 ev, 1 ahır ve 1 çiftliğe, 
Örmepınar Mahallesi’nde ise 2 eve 
zarar verdi.

Kaçakçılara 
büyük operasyon

TİCARET Bakanlığı Gümrük Mu-
hafaza ekipleri, İstanbul’da ‘seyyar 
depo’ olarak tabir edilen minibüslerle 
tütün kaçakçılığı yapanlara operasyon 
düzenledi. Operasyon sonucunda 3,3 
ton tütün, 912 bin dal makaron 61 
kilo nargile tütünü, 150 bin adet filtre, 
1455 paket sigara kağıdı ve 3 bin 750 
adet kesilmiş bandrol ele geçirildi.

İzmir’deki yangına 
müdahale sürüyor

İZMİR›İN Karşıyaka ile Menderes 
ilçelerinde devam eden orman 
yangınlarıyla Urla ilçesindeki maki 
yangınına ekiplerin havadan ve kara-
dan müdahalesi sürüyor. Öte yandan 
Karşıyaka’da yanan alanlar dron ile 
görüntülenirken farklı şehirlerden de 
itfaiye ekipleri yardıma gittiği açıklan-
dı. Türkiye’nin dört bir yanından da 
bölgeye ekipler gönderildi. 

Kamp yaparken 
denizde boğuldu

ÇORUM’DAN Samsun’a gelip, 
sahile kamp kuran 5 kişilik arkadaş 
grubundan Metehan Gümüş (19), 
sabah girdikleri denizde gözden kay-
boldu. Bilinci kapalı bir şekilde sudan 
çıkarılan Gümüş, yaşamını yitirdi. 
Sahil Güvenlik Karadeniz Bölge Ko-
mutanlığı, dalgıç polis, itfaiyeye bağlı 
cankurtaranlar çalışmaları sonucu, 
Gümüş’ü bilinci kapalı bir şekilde 
denizden çıkardı. 

Takibe alınan 
araçta zehir çıktı

OSMANİYE İl Emniyet Müdür-

lüğü Narkotik Suçlarla Mücadele 

Şubesi ekipleri, uyuşturucu ile 

mücadele kapsamında şüphe 

üzerine 2 otomobili takibe aldı. 

Oluşturulan uygulama nok-

tasında durdurulan araçlarda 

hassas burunlu narkotik köpekle 

yapılan detaylı aramada, bagaj 

ve arka koltukta karton kutulara 

gizlenmiş 38 kilo 300 gram 

skunk ele geçirildi.

Eğirdir’de su 
seviyesi azaldı

EĞİRDİR Gölü’nde son dönemde 

yaşanan ciddi kuraklık ve kirliliğe 

bağlı sorunlara karşı düzenle-

nen toplantı sonrasında sonuç 

bildirgesi hazırlandı. Bildirgede, 

gölden su alımlarının her alanda 

kullanımının tıpkı vergi ile trafik 

denetimleri gibi takip edilmesi ge-

rektiği, içme suyuyla, bağ, bahçe, 

parkların sulanmaması, araç, 

bina ve caddelerin yıkanmaması 

gerektiği kaydedildi.

Önünü kesip 
camını kırdı

İSTANBUL Maltepe D-100 

Karayolunda ilerleyen otomobilin 

önü, emniyet şeridinde seyreden 

başka bir araç tarafından kesildi. 

Otomobilden inen bir kişi, önünü 

kestikleri aracın camını kırdı. Aracı 

tekmelenen ve camı kırılan sürücü 

olay yerinden uzaklaşırken sal-

dırganlar bir süre daha otomobili 

takip ettikten sonra gözden kay-

bolurken otomobil sürücüsünden 

şikayetçi olunduğu belirtildi.

DHA-İHA

Kültür ve Turizm 
Bakanı Ersoy, 
AKTOB’un 

toplantısına katıldı. 
“Yeni Antalya Arkeoloji 
Müzesi inşaatına 
yakında başlıyoruz, 
proje çalışmalarında 
sona gelindi. Bununla 
birlikte Kemer’e de bir 
Sualtı Arkeoloji Müzesi 
kazandıracağız” dedi 
toplantıda. Bunların 
nereye yapılacağını 
kimse sormadı. Bu yeni 
müze meselesi daha 
önceleri de gündeme 
geldi ama geldiği yerde 
kaldı. Bu sefer nasıl bir süreç işliyor? Neler 
oluyor? Öğrendiklerimizi aktaralım... Mevcut 
müze binası 1973’ten kalma. Yarışmayla 
elde edilmiş bir proje. Doğan Tekeli-Sami 

Sisa’nın Akdeniz 
mimarisinden ilhamla 
çizdikleri bir yapı. 
Antalya büyüdükçe 
arkeolojik kazılar 
arttıkça yetersiz hale 
geldi. İlk halinde 
yer alan küçük 
avlular zaman içinde 
kapatılarak müzenin 
sergi alanları 
genişletildi. Fakat bu 
da yetmedi. Müzenin 
çatısının da aktığını 
söylüyor yetkililer. 
Gerekçe “yapı 
ömrünü tamamladı”.

BAKANIN MİMARLARI ÇİZİYOR

Peki ne olacak? Yan tarafta Karayollarının 
arazisi var. Fakat Ulaştırma Bakanlığı orayı 
vermiyor. Eğer verse müzenin otoparkı oraya 

taşınacak ve küçük kulübelerden oluşan bir 
kütüphane kurulacak ağaçların arasına. Böyle 
bir proje var ama bir türlü hayata geçmiyor. Bu 
durumda, mevcut müze arazisinden başka elde 
bir alan yok. Bakan Ersoy, otel zinciri olan bir 
turizmci… Otellerini çizdirdiği mimarlık ofisine 
bir de müze siparişi vermiş. Şu an çiziliyor. 
Elde bir proje henüz yok.

MEVCUT MÜZE BİNASI YIKILACAK

Yeni müze binası, mevcut müzenin ön 
kısmına, bahçe bölümüne yapılacak. Mevcut 
binayı insanların dışarıdan fark etmediği, 
yerini bulamadığı, o yüzden dışa dönük, 
anıtsal büyüklükte, her yerden görülebilecek 
bir binaya ihtiyaç olduğu tezi işleniyor. Yeni 
binanın peyderpey yapılacağı söyleniyor. 
Mevcut müzedeki eserler de, yeni binanın 
tamamlanan bölümlerine peyderpey taşınacak. 
Eski bina ne olacak? Yıkılacak. Büyük 
ihtimalle turist otobüsleri için otopark olarak 
kullanılacak.

 ANTAlYA MüzESİ NE OlAcAK?

Bakan Mehmet Nuri Ersoy’un Kemer’de 
yapılacağını söylediği Sualtı Arkeoloji 
Müzesi de merak konusu. Müzenin ünlü 

Ayışığı Plajı’nın doğusuna yapılacağı söyleni-
yor. İdyros antik kenti var orada. Uzun yıllar 
önce küçük bir bölümü kazılan ve sonrasın-
da kaderine terk edilen antik kentte bu yıl 
yeniden kazılar başlamıştı. Merak da edili-
yordu. Birinci derece arkeolojik sit alanı olan 
bölgenin, Ayışığı Plajı’yla arasındaki arazide 

antik yapılaşma olmadığı tespit edilmiş. Nasıl 
edilmiş? Sondaj kazılar yapılmış ve buranın 
yakın tarihlerde hafriyatla doldurulduğu, arke-
olojik niteliğinin olmadığı görülmüş...

HAKAN ÖNİZ’İN PROJESİ
Sualtı Arkeoloji Müzesi işte bu araziye 

yapılacak. Proje aslında Akdeniz üniversi-
tesi Güzel Sanatlar Fakültesi’nden Hakan 
Öniz’e ait. Adrasan açıklarında bulunan ve 
Orta Tunç Çağı’na tarihlenen bir batığı kazan 

Öniz, çıkan buluntuların sergilenmesi için 
müze çabası içindeydi. Bakan Ersoy’la iliş-
kilerinin iyi olduğu söylenen Hakan Öniz’in 
müzesinde Adrasan ve Gelidonya batıklarının 
sergilenmesi planlanıyormuş. Kemer kıyıla-
rında yürütülen sualtı taramalarında bulunan 
toplar da bu müzede sergilenecek. Ayrıca 
Antalya Müzesi’nin üst katındaki bir vitrinde 
duran amforalar da, anlaşılan Kemer Sualtı 
Arkeoloji Müzesi envanterine aktarılacak.

İdris
ÖZYOL

YÖNETEN

T                                       RSE
KÖŞE

KEMEr’E SUAlTı MüzESİ

TARIM ve Orman Bakanlığı’na 
bağlı Doğa Koruma ve Milli 
Parklar Genel Müdürlüğü’ne ait 
Büyük Çaltıcak sahil ve mesire 

alanı özel işletmeye devredildi. Girişi 
ücretli olan plajda işletme yaklaşık 500 
metre uzunluğundaki sahilin 400 met-
resini özel loca ve şezlong alanlarına 
ayırdı. İşletme ayrıca koruma altında 
olan plajın belli bir bölümüne de farklı 
bir yerden getirilen ve plajın doğal ya-
pısıyla uyumsuz olan beyaz kumlarla 
doldurdu.

BEYAZ KUM DÖKÜLDÜ

Plajın bir bölümüne beyaz kumlar 
döküldüğü görülüyor. 7 Haziran’da ga-
zetemizin gündeme getirdiği ‘Çaltı-
cak’ta neler oluyor?’ haberinin ardın-
dan 10 Haziran’da Antalya Valiliği 
bir açıklama yaparak Büyük Çatlı-
cak’tan numune alındığını belirt-
mişti. Açıklamanın üzerinden 2 ay-
dan fazla süre geçmesine rağmen 
sonuçlar hala açıklanmasa da iş-
letme sosyal medya ve çeşitli plat-
formlar üzerinden ‘Beyaz kumların 
üzerinde dans ve müziğin adresi’ şek-
linde reklam yapmaya devam ediyor. 

BÖLGE HALKI DA MAĞDUR

Bölge sakinlerinden Kamil Kamiloğ-
lu, “25 yıllık ticari motor yat işletmecisi 
olarak deniz turizmine katkı sağlama-
ya ve ülke ekonomisine katkı sağlama 
çalışan bir işletmeciyim. Büyük Çal-
tıcak’la ilgili en çok mağdur olanlar-
dan biri de benim gibi yat işletmecileri. 
Sadece karayı değil denizi de işgal et-
mişler. Yatlar demirleyemiyor, misafir 
sahile yüzerek çıkamıyor. İşletme çalı-
şanları, motor yatlarını sahil güvenliğe 
şikâyet ediyor ve maalesef ceza ve ce-
zalar ödüyoruz. Ahilin kapanması, de-
nizin işgal edilmesi, deniz turizmine 
çok büyük zarar vermektedir. Sadece 
kıyı değil içeride betonarme yapılar ya-
pılmakta. Kimse gidip piknik yapamı-
yor, her şey paralı ve pahalı. Oysa Milli 

Parklar betonlaşmaya ve sahil kısmı-
nın kapatılmasına asla müsaade etmi-
yor. Bunların acil düzeltilmesi gerek-
mektedir” dedi.

NUMUNE ALINMIŞTI

Valiliğin açıklamasında “Büyük Çal-
tıcak günübirlik kullanım alanı ile il-
gili, 2886 Sayılı Yasa kapsamında 

09.11.2017 tarihinde işletmecilik iha-
lesi yapılmış olup, söz konusu alan 
ihaleyi alan ilgili firma tarafından iş-
letilmektedir. Büyük Çaltıcak Günü-
birlik kullanım alanı, Tarım ve Orman 
Bakanlığı 6. Bölge Müdürlüğü’nün 
31.12.2020 tarihli onayı ile ‘Uzun Dev-
reli Gelişme Revize Planında Günübir-

lik Alan’ olarak planlanmıştır. Alana 
girişler ücretli olup, giriş ücretleri her 
yıl Doğal Koruma ve Milli Parklar Ge-
nel Müdürlüğü’nce belirlenen usul ve 
esaslara göre uygulanmaktadır. Söz 
konusu giriş ücretleri Tarım ve Orman 
Bakanlığı 6. Bölge Müdürlüğü’ne bağlı 
Beydağları Sahil Milli Parkı içerisinde 
bulunan aynı özellikte olan tüm günü-
birlik kullanım alanları için de geçerli-
dir. Alanda Tarım ve Orman Bakanlığı 
6. Bölge Müdürlüğü’nce rutin denetim-
ler yapılmaktadır. Alanın onaylı pro-
jesine aykırı herhangi bir olumsuz-
luk tespit edilmesi halinde söz konusu 
olumsuzluğun giderilmesi için idare 
ve firma arasında imzalanan sözleşme 
kapsamında gerekli iş ve işlemler, ilgili 
idarece yapılacaktır. Plajın bir bölümü-
ne serilen kumun, Antalya Çevre Şe-
hircilik ve İklimlendirme İl Müdürlüğü 
tarafından numunesi alınmış olup, iş-
lemler devam etmektedir” ifadeleri yer 
verilmişti.

Plajın doğal 
yaPısı bozuldu
Büyük Çatlıcak’ta koruma altında olan plajın belli bir bölümüne farklı bir yerden 

getirilen ve plajın doğal yapısıyla uyumsuz olan beyaz kumlar dikkat çekiyor
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Dünyadan 
kısa kısa

Brezilya’da 
sansür tartışması

SOSYAL medya platformu X Brezilya 
Yüksek Federal Mahkemesi Bakanı 
Alexandre de Moraes’in ülkedeki X ofi-
sinde çalışanlara ‘sansür uygulatmaya 
çalışması’ nedeniyle ofisini kapatma 
kararı aldı. X sahibi Elon Musk, konuy-
la ilgili yaptığı açıklamada, “Sansür 
ve özel bilgilerin devri taleplerini 
kabul etmiş olsaydık, eylemlerimizi 
utanmadan açıklamamızın bir yolu 
yoktu” dedi.

Zelenski: Kursk’ta 
mevzimiz güçleniyor

UKRAYNA Devlet Başkanı Volodimir 
Zelenski, Ukrayna ordusunun Rusya’nın 
Kursk bölgesinde ele geçirdiği yerlerde 
pozisyonunu güçlendirdiğini açıkladı. 
Zelenski, “General Syrskyi ayrıca kuv-
vetlerimizin Kursk bölgesindeki mev-
zilerinin güçlendirilmesi ve stabilize 
edilen alanın genişletilmesi konusunda 
da bilgi verdi” ifadelerine yer verdi.

BM: Çocuklar 
felçle karşı karşıya

FİLİSTİN Sağlık Bakanlığı yaptığı 
açıklamada, Gazze’de ilk çocuk felci 
vakasının görüldüğünü ifade ederek 
“Gazze’nin zorlu sağlık koşulları, 
bulaşıcı hastalıkların yayılması, so-
kaklarda ve yerinden edilmiş insan-
ların çadırları arasında kanalizasyon 
akması, kişisel hijyen malzemeleri 
ve içme suyu eksikliği ve çocuk felci 
ile uyumlu semptomlar görülmeye 
başlandı” denildi.

Deprem vurdu 
tsunami tehdit etti

RUSYA’NIN doğusundaki Kamçatka 
Yarımadası’nda 7.2 büyüklüğünde 
deprem meydana gelirken, tsunami 
uyarısı yapıldı. Rusya’nın doğusunda-
ki Kamçatka Yarımadası’nda dün TSİ 
22.10’da 7.2 büyüklüğünde deprem 
meydana geldi. ABD Ulusal Tsunami 
Uyarı Merkezi, depremden kaynak-
lanan bir tsunami tehdidi olacağına 
dair uyarılarda bulundu.

Can kaybı 
40 bini geçti

FİLİSTİN Sağlık Bakanlığı, 

İsrail’in 7 Ekim’den bu yana 

Gazze Şeridi’nde düzenlediği 

saldırılarda 40 bin 74 sivilin 

hayatını kaybettiğini, 92 bin 537 

sivilin ise yaralandığını açıkladı. 

Bakanlık, son 48 saat içerisinde 

69 sivilin öldüğünü 136 yara-

lının hastaneye kaldırıldığını 

duyurdu. Saldırılarının 316’ıncı 

gününde enkazın altında hala 

sivillerin bulunduğu ifade edildi.

Nükleer santralde  
korkutan gelişme

BİRLEŞMİŞ Milletler’e bağlı 

Uluslararası Atom Enerjisi 

Ajansı (UAEA) Genel Direktörü 

Rafael Mariano Grossi, Zaporijya 

Nükleer Santrali’ndeki güvenlik 

durumunun giderek kötüleştiğini 

belirterek, “Santralde karşı karşıya 

olduğu nükleer emniyet ve gü-

venlik tehlikelerinin bir kez daha 

tırmanışa geçtiğini görüyoruz. Son 

derece endişeliyim ve azami itidal 

çağrımı yineliyorum” dedi.

Fransa’da gösteri 
uçağı düştü:1 ölü

FRANSA’NIN güneyindeki 

Lavandou kentinde Normandiya 

Çıkarması’nın 80. yıl dönümü 

törenlerinin bir parçası olarak 

düzenlenen hava gösterisi sıra-

sında eğitim uçağı olan iki kişilik 

çift motorlu Fouga Magister jeti 

Akdeniz’in sularına çakılırken ya-

pılan açıklamada pilotun hayatını 

kaybettiğini ve cansız bedenine 

ulaşıldı” açıklamasını yapıldı.

DHA-İHA

Her yaz, sıcaklıkların artması ve küresel 
iklim krizinin etkileri nedeniyle ülkemiz-
de orman yangınları giderek artan bir 

tehdit haline geliyor. Cuma günü ülke genelinde 
72 yangının çıkması, durumun ne kadar ciddi 
olduğunu bir kez daha gözler önüne serdi. Bu 
yangınlar, sadece ormanlarımızı yok etmekle 
kalmıyor, aynı zamanda ekosistemimizi ve insan 
hayatını da doğrudan tehdit ediyor. Sıcak hava 
dalgaları ve uzun kuraklık dönemleri, yangınla-
rın daha hızlı yayılmasına neden olurken yangın-
la mücadele konusunda alınacak önlemleri her 
zamankinden daha hayati hale getiriyor.

Yangınlarla mücadelede başarılı olabilmek 
için öncelikle yangın söndürme ekipmanının 
yeterliliği sağlanmalıdır. Ancak mevcut uçak ve 
helikopter sayısı yetersiz kaldığı sürece yangın-
ların kontrol altına alınması giderek zorlaşacak, 
özellikle geniş ormanlık ve dağlık alanlarda 
çıkan yangınlar, sadece karadan müdahaleyle 
kısa sürede söndürülemeyip büyük kayıplara yol 
açacaktır. Bu nedenle yangın söndürme uçak ve 
helikopterlerinin sayısının artırılması, modern 
yangın söndürme teknolojilerinin temin edilmesi 
ve bunların stratejik noktalarda konuşlandırılma-

sı yangınla mücadelede kritik öneme sahiptir. 
Ayrıca, yangınların önlenmesi ve etkilerinin 
azaltılması için ormanları koruyucu önlemler 
artırılmalı, yangına dayanıklı ağaçlandırma ça-
lışmaları yapılmalı, yanıcı olmayan bitki türleri 
tercih edilmeli ve yangın koridorları oluşturula-
rak alevlerin yayılması engellenmelidir. Orman-
lık alanlarda düzenli ağaç altı temizliği yapılarak 
yangını besleyebilecek unsurlar ortadan kaldırıl-
malı ve orman koruma ekipleri, yangın sezonu 
boyunca aktif görevde bulunarak sürekli eğitil-
meli ve güncel teknolojilerle donatılmalıdır.

Tarım ve Orman Bakanı Yumaklı’nın, vatan-
daşlardan izmarit atmamalarını, piknik ateşi 
yakmamalarını ve açık alanda kibrit bile çakma-
malarını rica etmesi, ülkemizde çevre bilincinin 
ne kadar zayıf olduğunu ve toplumsal sorumlu-
luğun geri planda kaldığını acı bir şekilde ortaya 
koyuyor. Onca orman yangınına, yok olan do-
ğaya ve kaybedilen canlara rağmen hala bu tür 
ihmallerin yaşanması, insanların ne denli bencil, 
düşüncesiz ve vicdansız olabildiğini gösteriyor. 
Bu durum yalnızca bireysel eğitim eksikliğinden 
değil, toplumsal duyarsızlıktan da kaynaklanıyor. 

Her bir izmarit, her bir kibrit, geri dönü-
lemez zararlar verebilecek birer tehdit 
niteliğinde. Bu bilinçsizliğe son verilme-
li, her birey çevreye karşı sorumluluğunu 
bilip ona göre hareket etmeli. Çünkü 
ormanlar bizim geleceğimizin nefesi ve 
onları korumak hepimizin görevi. Orman 
yangınlarıyla mücadelede sadece yetki-
lilerin değil, toplumun da bilinçli olması 
gerektiği unutulmamalıdır. Yangınların 

büyük bir kısmı insan kaynaklı olduğundan, 
toplumun yangın riskleri konusunda eğitilmesi, 
ormanları koruma bilincinin artırılması ve ku-
rallara uymayanlara en ağır cezaların verilmesi 
gibi tedbirlerle toplumsal sorumluluğun önemi 
vurgulanmalıdır.

Türkiye’nin ormanlarını, bu ormanlarda yaşa-
yan tüm canlıları, ekosistemimizi ve doğal zen-
ginliklerimizi korumak için bu önlemler acilen 
hayata geçirilmelidir. Her yaz tekrar eden yangın 
felaketlerinin önüne geçmek, ormanlarımızı ve 
onların barındırdığı tüm yaşamı korumak artık 
bir zorunluluktur. Ormanlarımız sadece ağaçlar-
dan ibaret değil; binlerce canlı türünün yuvası, 
oksijen kaynağımız ve doğal mirasımızdır. An-
cak her yaz aynı acı görüntülerle karşılaşmaktan 
bıktık. Alevlerin ormanlarımızı yutmasını, hay-
vanların can vermesini ve doğanın talan edilme-
sini izlemek istemiyoruz. Bu nedenle yangınlarla 
mücadelede daha kararlı ve etkin adımlar atıl-
malı, ülkemizin doğal zenginlikleri ve geleceği 
için bu tekrarlayan felaketlerin önü mutlaka 
alınmalıdır. Çünkü her ağaç bir nefes, her nefes 
bir gelecek!

Her ağaç 
bir nefes

Funda
 ALPASLAN TALAY

Sosyolog

İMO Antalya Şubesi, 1999 
Marmara Depremi’nin yıl-
dönümünde resim sergi-
si etkinliği düzenledi. Ser-

gide açıklamalarda bulunan 
Şube Yönetici Ebru Elmas, 
geçmiş depremlerin ders alınmadığı-
nı ve yapı stokunun hala riskli olduğu-
nu dile getirerek “Alınmayan tedbirler 
nedeniyle can ve mal kayıpları yaşan-
maya devam ediyor” açıklamalında 
bulundu. İnşaat Mühendisleri Odası 
(İMO) Antalya Şubesi, 1999 Marmara 
Depremi’nin 25. yılı dolayısıyla Karaa-
lioğlu Parkı’nda bir etkinlik düzenleye-
rek, deprem riskine karşı alınması ge-
reken tedbirlerin yetersizliğine dikkat 
çekti. Türkiye’nin yapı stokunun belir-
sizlik içinde olduğunu ve kentsel dö-
nüşüm çalışmalarının yetersiz kaldı-
ğını belirtilen sergi de ayrıca, inşaat 
mühendisliğinde “Yetkin Mühendis-
lik” sisteminin hayata geçirilmesinin 
önemine dikkat çekerek, meslek kuru-
luşlarının bu konuda yetkilendirilmesi 
gerektiğini söyledi. 

Yaşanılan depremi hatırlatan Elmas, 
“Tarihimizin en büyük afetlerinden 
biri olan büyük Marmara depremi-
nin üzerinden çeyrek asır geçti. Gölcük 
merkezli 7,4 büyüklüğündeki deprem 
başta Marmara bölgesi olmak üzere 
tüm Türkiye`yi derinden etkilemiştir. 
Yalnızca can ve mal kayıpları itibariy-
le değil meydana geldiği bölgenin, sa-
nayinin ve nüfusun yoğunlaştığı bir 
coğrafya olması dolayısıyla depremin 
ekonomik ve siyasal sonuçları da ağır 
olmuştur. Tüm ülkeyi sarsan bu afetin 
ardından depremlere yönelik konular 
kamuoyunda yoğun bir şekilde tartı-

şılmış, depremlere yaklaşımın yalnızca 
afet sonrası müdahale ve yara sarma 
faaliyetleriyle sınırlı tutulamayacağı, 
depremlere hazırlık çalışmalarının eni-
ne boyuna değerlendirilerek kalıcı çö-
zümler üretilmesi gerektiği konusunda 
bir konsensus oluşmuştur. Nitekim de-
vam eden süreçte birçok kamu kurum 
ve kuruluşu, üniversiteler ve meslek 
odalarınca depreme yönelik hazırlık, 
güvenli ve sağlıklı kentleşme konula-
rında bilimsel-teknik çalışmalar yapıl-
mış, raporlar hazırlanmış, eylem plan-
ları oluşturulmuştur. Gelgelelim afete 
hazırlık konusunda yürütülen tartış-
malar zamanla gündemden çıkmış, ya-
pılan onca bilimsel-teknik çalışma ise 
kurumların tozlu raflarında unutulma-
ya terk edilmiştir” ifadeleri kullandı.

Yapılması gerekenleri hatırlattıkla-
rını ancak bir sonuca varamadıkla-
rını dile getiren Elmas, “Büyük Mar-
mara Depreminin 25. yılında her yıl 
olduğu gibi bir kez daha uyarmaya de-

vam ediyoruz. Peki, bizler, 17 Ağus-
tos 1999’dan bu yana yapılması gere-
kenleri defalarca seslendirirken, yetkili 
makamlarda bulunanlar, yerel ve mer-
kezi yöneticiler ne yaptı? Bu sorunun 
cevabını görmek için bu 25 yılda yaşa-
nan diğer depremlerin yıkıcı sonuçla-
rına bakmak yeterli olacaktır. 1 Mayıs 
2003 Bingöl Depremi, 23 Ekim-9 Kasım 
2011 Van Depremleri, 24 Ocak 2020 
Elazığ Sivrice Depremi, 30 Ekim 2020 
İzmir Depreminde binlerce kişi hayatı-
nı kaybetti, binlerce yapı yerle bir olur-
ken kentlerin altyapıları çöktü, hafta-
lar, hatta aylarca deprem bölgelerinde 
yaşam normale dönemedi. Görüldüğü 
gibi, bizler her 17 Ağustos’ta ülkemi-
zin yapı stoku, yapı üretim ve denetim 
süreci başta olmak üzere depreme ha-
zırlık konusundaki uyarılarımızı ne ka-
dar vurgulasak da alınmayan tedbir-
ler, görmezden gelinen deprem gerçeği 
sonucu can ve mal kayıpları yaşanma-
ya devam etmiştir. Orta ölçekli sayı-

labilecek depremlerde bile can kayıp-
larının ve bina hasarlarının bu kadar 
büyük olması adeta 6 Şubat Deprem-
leri öncesi bir uyarı niteliği taşımıştır. 
Ancak ne yazık ki bu uyarıların da dik-
kate alınmaması, afet yönetiminin si-
yasi şova dönüştürülmesi, deprem ger-
çeği bahane edilerek kentsel dönüşüm 
uygulamalarının kentlerin değerli ar-
salarında rantsal dönüşüme alet edil-
mesinin en acı sonucu 6 Şubat 2023 
Depremlerinde görülmüştür” şeklinde 
konuştu. 

‘İnşaat Mühendisliği içinde birçok alt 
disiplini barındıran, lisans eğitimi son-
rasında da meslek içi eğitim ve uygu-
lama tecrübesi gerektiren bir meslek 
alanıdır’ diyen Elmas, “ Oysa bugün 4 
yıllık mühendislik lisans programını 
tamamlayan bir mühendis neredeyse 
sınırsız imza yetkisiyle sektörde faali-
yet yürütebilmektedir.  İnşaat mühen-
disliğinin ilgi alanına giren konularda 
halkın can ve mal güvenliğinin korun-
ması, yapı üretim süreçlerinin denet-
lenebilmesi, ülke kaynakların etkin 
ve verimli kullanılabilmesi amacıyla, 
dünyada çeşitli biçimlerde örnekleri 
bulunan “Yetkin Mühendislik” sistemi-
nin hayata geçirilmesi gerekmektedir.  
Bunun uygulanmasını sağlayabilecek 
kurum ise tüm dünyada olduğu gibi 
ülkemizde de 6235 sayılı kanun ile gö-
revlendirilmiş ve yetkilendirilmiş mes-
lek kuruluşlarıdır. İnşaat mühendisliği 
meslek uygulamaları ve inşaat mü-
hendislerinin yetkinlik/yeterlilik bel-
gelendirmesinin İnşaat Mühendisleri 
Odası’nın yetkisi dışında gerçekleşme-
si hukuken ve mantıken yanlıştır” di-
yerek konuşmasını tamamladı. 

Deprem riski
Devam eDiyor

İMO Antalya Şubesi, 1999 Marmara Depremi’nin 25. yılında Karaalioğlu Parkı’nda resim 
sergisi etkinliği düzenledi. Şube Yönetici Ebru Elmas, depremlerden ders alınmadığını söyledi

GÜVEN 
GÜNEŞ

AslAN BAlığı yAKAlAMA yArışMAsı İlgİ görDü
BüYüKŞEhİR Belediyesi, deniz ekosistemine za-

rar veren istilacı aslan balığına karşı farkındalık ya-
ratmak amacıyla düzenlediği “Aslan Balığı Yakalama 
Yarışması ve Tadım Etkinliği”ni bu yıl da gerçekleş-
tirdi. Etkinlik, Konyaaltı Varyant Ekdağ Sosyal Tesi-
si önünde yapıldı ve katılımcılar sabah saat 8.30’da 
denize açılarak 11.30’da yarışmayı tamamladı. Yarış-
maya 7 takım katıldı ve denizden toplam 7 kilo 370 
gram ağırlığında 37 adet aslan balığı çıkarıldı. Yarış-
manın birincisi, 3 kilo 640 gram ağırlığında 18 ba-
lık yakalayan Kaan Selçuk Kara, Samet Alabacak ve 
Murat Uysal’ın takımı oldu. Yakalanan aslan balıkla-
rı, Ekdağ A.Ş. tarafından kurulan alanda pişirilerek 
halka ikram edildi. 

Büyükşehir Belediyesi Başkan Danışmanı Lokman 
Atasoy, Büyükşehir Belediye Başkanı Muhittin Bö-
cek’in deniz turizminin geliştirilmesine ve biyoçeşit-
liliğin korunmasına büyük önem verdiğini belirterek 
şunları söyledi: “Antalya Büyükşehir Belediyesi’nin 
deniz ekosistemini korumaya yönelik en önemli ça-

lışmalarından biri, denizlerimizdeki yabancı istilacı 
türlerle ilgili yaptığımız çalışmalardır. Burada sade-
ce aslan balığı yarışması olarak değil, aslan balığının 
nereden geldiğini, etkilerini ve neden bu balığı yaka-
lamamız ve sofralarımızda tüketmemiz gerektiğini 
anlatan bir farkındalık çalışması yapıyoruz. Bu etkin-
lik, Türkiye’ye örnek olan bir çalışma. Bu türle müca-
delenin en etkin yolu, onun ekonomik değerini artır-
mak ve sofralarımıza taşımaktır. Aslan balığı, protein 
değeri yüksek ve lezzetli bir balık. Tadım etkinliğinde 
de vatandaşlarımıza bunu sunacağız” dedi.

Ekdağ A.Ş. Genel Müdürü Ahmet Aydın ise as-
lan balığını Ekdağ Sosyal Tesisleri’nin menüsünde 
sunduklarını belirtti ve bu lezzeti daha fazla kişinin 
tatmasını amaçladıklarını ifade etti. Aydın, “Aslan 
balığı yakalama yarışmalarını Finike, Adrasan ve Ke-
mer’de de devam ettireceğiz. haftada içi Salı günleri 
Düden Balık Tesisimizde aslan balığı menümüz ola-
cak. Vatandaşlarımızı bu lezzetle buluşturmayı sür-
düreceğiz” dedi.  Haber merkezi
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Kaş Gömbe Yayla şenlikle-
ri’ne katılmak üzere ilçeye gi-
den antalya Büyükşehir Bele-
diye Başkanı Muhittin Böcek, 

Gömbe Mahallesi’nde Kaş Belediyesi 
Sosyal Tesisleri’nde muhtarlar buluş-
masına katıldı. Kaş Belediye Başkanı 
Erol Demirhan, Demre Belediye Baş-
kanı Fahri Duran, Kaş CHP İlçe Başka-
nı Mehmet Vural arıkan, muhtarlar 
ve sivil toplum kuruluşlarının temsil-
cileri katıldı. Danışmanlar, Meclis Üye-
leri, Daire Başkanları ve bürokratların 
da katıldığı toplantıda 53 muhtar da 
hazır bulundu. Başkan Böcek, sorun, 
öneri ve talepleri dinledi.

DAĞLARA, TAŞLARA YOL

Göreve geldiği 2019 yılından iti-
baren Gazipaşa’dan Kaş’a kadar hiz-
met verdiklerini söyleyen Başkan Bö-
cek, “Covid, büyük Manavgat yangını, 
deprem, sel, afet derken birçok olum-
suzluk oldu. Hiçbir bahaneye sığınma-
dan kimseyi siyasi görüşünden dolayı 
ötekileştirmeden çalışmalar yaptık. 30 
büyükşehir belediyesi içerisinde ilk sı-
rada, 3 bin 311 km yer altına su hattı 
döşedik. 2 bin 656 km dağlara taşlara 
yol yaptık. Buradan ankara’ya kadar, 
514 km kanalizasyon yaptık. Halkımız 
bizim daha çok çalışacağımıza, daha 
güzel işler yapacağımıza inandığı için 
bizleri seçti. Bütün vatandaşlarımı-
zın emrinde olacağımızı söyledik yine 
söylüyoruz” dedi.

BORCUMUZ YOK

Önceki 5 yıllık döneminde Türki-
ye’ye örnek olan hizmetler gerçek-
leştirdiklerini anlatan Başkan Böcek, 
“Bizlere tasarruf genelgesi gönderdi-
ler. Cumhuriyet Halk Partili belediye-
ler, ‘SGK borçlarını ödesin’ dediler. al-
lah’ıma şükürler olsun ki hiçbir kurum 
kuruluşa günü geçmiş borcumuz yok-
tur. Ve bundan sonrada yine beledi-
yemizi bir aile olarak, evimizi nasıl ge-
çindiriyorsak, çalmadan, çaldırmadan 
şeffaf bir şekilde hizmet etmeye de-
vam edeceğiz” dedi.

KREŞ SAYISI YÜKSELİYOR

Büyükşehir Belediyesi’nin dana 
önce 1 kreşi olduğunu göreve geldik-
ten sonra kreş sayısını 15’e çıkardığı-

nı hatırlatan Başkan Böcek, “şimdi bu 
dönem içerisinde kreş sayımızı 50’ye 
çıkaracağız. Halkımıza söz verdik. şim-
di bize tasarruf genelgesi getirdiler. Bi-
zim kreş yapmamızı bile engelliyorlar. 
ama biz şimdiye kadar allah’tan baş-
ka hiçbir şeyden ne korktuk ne çekin-
dik. Tabi ki genelgelere bağlı kalacağız 
mevzuatlara uyacağız. ama çalışmala-
rımıza da devam edeceğiz” dedi.

ASAT ÇALIŞMALARI 

Kaş bölgesinde aSaT Genel Müdür-
lüğü tarafından yapımı devam eden 
ve yapımına başlanacak çalışmalar 
hakkında da bilgi veren Başkan Mu-
hittin Böcek, “aSaT Genel Müdürlü-
ğü olarak geçtiğimiz 5 yıl içinde Kaş 
bölgesinde içme suyu yatırımları ola-
rak 171 km içme suyu hattı döşedik. 
Vatandaşlarımıza su hizmeti sağladı-
ğımız içme suyu depolarını daha da 
sağlıklı hale getirebilmek için gerek-
li revizyonları yaptık. Bu anlamda da 
61 adet depomuzun revizyonunu ya-
parak daha sağlıklı bir içme suyu hiz-

meti sunmaya başladık. İhtiyaç olan 
bölgelerde 9 adet içme suyu depomu-
zu da yaparak tamamladık. Kanali-
zasyon ve yağmur suyu anlamında 
11 km bir hat yaptık. Yine atık su arıt-
ma tesislerimiz için gerekli olan me-
kanik revizyonların hepsini yaptık ve 
bu işler için toplamda 292 milyon TL 
bir yatırım gerçekleştirdik” dedi. Kaş 
bölgesine daha sağlıklı hizmet suna-
bilmek adına hayata geçirilecek ça-
lışmalar hakkında da bilgi veren Baş-
kan Böcek şunları söyledi: “Bölgenin 
haritasını göz önüne aldığımızda Kı-
nık’tan Kaş merkeze kadar deniz kıyı-
sındaki bölümde içme suyu sıkıntıları 
başlamıştı. Kaş için tarih sayılabilecek 
Çayköy’den Kalkan’a içme suyu te-
min projesini hayata geçireceğiz. Eylül 
ayında bu ihalemizi gerçekleştireceğiz. 
16 mahallemizin içme suyu problemi 
50 yıl boyunca çözülmüş olacak. Çay-
köy’den 6 adet içme suyu kuyumuzla 
Kalkan’da 6 metre kotundan 310 met-
re kotuna terfi ile su basacağız ve bu-
radan Kalkan Mahallesi başta olmak 

üzere andifli, Bayındır, Belenli, Bezir-
gan, Gökçeören, İslamlar Mahallesi ve 
Kalkan olmak üzere bu mahalleleri-
miz doğrudan bu projeden yararlana-
cak. Yine Saklıkent hattı bu projeden 
sonra daha da rahatlayacağı için Kaş 
merkeze doğru ağullu, Çukurbağ, Dir-
genler, Hacıoğlan, Kasaba, Pınarbaşı, 
Sarıbelen, Uğrar ve Yeniköy Mahalle-
leri bu projeden yararlanacak”.

SU SORUNU ÇÖZÜLECEK

Başkan Böcek 1 milyar 284 milyon 
TL’ye mal olacak proje ile bölgenin 50 
yıllık su probleminin çözülmüş olaca-
ğını ifade etti. Yine bu proje kapsamın-
da Kınık Ova’da ki mevcut asbestli bo-
ruların 8,5 km’sinde düktil boruyla 
değişimini yapılacak. Kalkan bölgesin-
deki 3 adet içme suyu deposunun me-
kanik ve inşai revizyonunu yapılarak 
SCaDa sistemleri kurulacak ve Saklı-
kent hattından beslenen bütün içme 
suyu depolarının online izlemesini ya-
pılarak uzaktan takibi gerçekleştirile-
cek.  HABER MERKEZİ 

1964 -1968 yılları arasında yaşamış İsa 
oğlu İsmail Uçar adlı çocuğa ait olduğu yazılı 
mezarın, yıllar önce mezarlığın duvarları ya-
pılırken, sahibi olmadığı için mezarlığın içi-
ne alınmadığı öğrenildi. Mahallede yaşayan 
90 yaşındaki Selim ayaz, yıllar önce Karayol-
larının yolu genişlettiğini, mezarlığın sınırı-
nı belirlediğini belirterek, “Orada birkaç tane 
daha mezar vardı. Onların sahibi geldi me-
zarlarını mezarlığın içerisine aldı. Bu mezarın 
sahibi gelmedi ve o mezar sahipsiz olduğu 
için dışarda kaldı. Dışardaki sahipsiz meza-
rı alalım bir torbaya koyalım içeride yerimiz 
var, mezar kazdıralım oraya yerleştirelim sa-
hipleri yok kim bilir nerede” dedi. 

Her cuma mezarlık ziyaretine gelince sa-
hipsiz mezarın başında da dua ettiklerini be-
lirten 87 yaşındaki ali Yılmaz, “Bu mezar 
sahipsiz, kimin olduğu bilinmiyor. Mahalle-
mizden birine ait değil. Mezar taşını koymuş-
lar başına bir daha da gelip sahip çıkmamış-
lar. Her cuma gelir yakınlarımıza dua ederiz. 
Sahipsiz mezarımızı da unutmayız ona da 
okuruz” dedi.

Mezarı, mezarlığın içine almak istedikle-

rini kaydeden Güzelyurt Mahallesi Muhtarı 
Teslime Yılmaz, “Karayolları istimlak duvarı-
nı yıllar önce yapınca mezarlığın dışında kü-
çük bir çocuğun mezarı kaldı. Bu mezar sa-
hipsiz. Mahallemizden araştırdım kime ait 
olduğunu bulamadım. Mezarlıklar müdürlü-
ğüyle de iletişime geçtik. Eskiden şimdi oldu-
ğu gibi mezar kayıtları yok bunu kayıtlardan 
bulma şansımız yok. İstimlak duvarı çekilir-
ken sahipli mezarlar içeri alınmış ama bu mi-
nik yavrumuzun mezarı sahipsiz olduğun-
dan dışarda kalmış. Gönlümüz razı gelmedi 
bu duruma bu mezarımızı da içeri alalım is-
tiyoruz belki sahibi de çıkar sizin vasıtanızla, 
biz o mezarımızı mezarlığın içine almak isti-

yoruz” şeklinde konuştu.
Mezarın durumu hakkında antalya Bü-

yükşehir Belediyesi yetkililerinden alınan 
bilgiye göre; uzun zaman önce mahalle me-
zarlığının duvarları çevrilirken karayolları is-
timlak sınırları içinde yeşil alanda kaldığı dü-
şünülen mezarın sahipsiz olmasından dolayı 
da kimsenin müracaatta bulunmadığı, bu 
nedenle mezarın, mezarlığın içerisine alın-
madığı, kadastro sınırları dışında kalan ve 
zaman içerisinde yeşil alan olma özelliğini 
yitiren mezarın bulunduğu alan için mezar 
sahiplerine ulaşılıp, gerekli evrakları tamam-
layıp mezarı, mezarlığın sınırları içerisine ta-
şıyacakları belirtildi.  İHA

Başkan Böcek
kaş’a müjde verdi
Büyükşehir Belediye Başkanı Muhittin Böcek, Antalya’nın Kaş ilçesinin yaylası Gömbe’de muhtarlarla 

bir araya geldi. Kaş bölgesine yapılan ve yapacakları hizmetleri anlatan Başkan Böcek, 1 milyar 284 
milyon TL’ye mal olacak proje ile bölgenin 50 yıllık su probleminin çözülmüş olacağını ifade etti

KaVUn dolu TIR’ı Muratpaşa ilçesin-
deki Yeşildere Mahallesi’nde bulunan 
aşık Veysel Caddesi’ne park edip ka-
vunları vatandaşa dağıtmaya başladı. 
Haberi duyan vatandaşlar, TIR’ın etra-
fında hızla toplandı ve yarım saat gibi 
kısa bir sürede kavunlar tükendi. Ücret-
siz kavun dağıtıldığı haberini alıp gelen 
vatandaşlardan bazıları araçlarının ba-
gajlarını doldururken, kimileri kavunla-
rı motosikletlerine yükledi. Bazıları ise 
elleriyle üçer beşer kavun taşıdı. Vatan-
daşlar bedava ikramdan faydalanmak 
için büyük bir çaba gösterdi. Önder Ya-
kıcı getirdiği kavunlara antalya Hali’n-
de herkesin düşük fiyat verdiğini be-
lirterek, “Hesap yaptım, maliyeti bile 
karşılamayınca, vatandaşlar bedava-
ya yesin dedik. Tır ağzına kadar kavun 
dolu, burada 20 ton kavun var. şu ana 
kadar 10 tonu tükendi, kalan 10 ton da 
birazdan biter. Para etmeyince bari in-
sanlar götürüp yesinler diye bedava da-
ğıtıyorum” dedi.

HALKA BEDAVA DAĞITTI 

Vatandaşlardan ali Rıza Dikmen ise 
Yakıcı’nın bu cömert davranışını takdir 
ettiğini belirterek, “Kardeşimiz, para et-
mese bile kavunları halka bedava da-
ğıtıyor. Bazı insanlar para etmeyen 
ürünleri döküyor, bu yazık ve günah-
tır. Onlar da dökmesinler, halka ücret-
siz dağıtsınlar, hem de sevap kazanırlar. 
Bu kavunları burada dağıtandan allah 
razı olsun” dedi. Ücretsiz kavun alan ve 
dualarını eksik etmeyen Mustafa Leke-
sizoğlu ise, “Bu kavunları dağıtanların 
dünyadaki tüm geçmişlerinin ruhuna 
varsın. Millet beleş olunca alıyor, talep 
çok” ifadelerini kullandı.  İHA

20 ton kavunu
ücretsiz dağıttı

Manisa’dan yüklediği bir TIR 
dolusu kavunu satmak için 

Antalya’ya gelen Önder Yakıcı, 
Antalya Hali’nde verilen fiyat 

maliyetini karşılamayınca 
yol kenarına park ettiği tırda 

bulunan yaklaşık 20 ton kavunu 
vatandaşa ücretsiz dağıttı

Sahibi olmayan mezar
mezarlığın dışında kaldı

Aksu ilçesi Güzelyurt 
Mahallesi mezarlığının 

dışında kalan çocuk 
mezarı, görenlerin 
dikkatini çekiyorKanserİ yendİ

umut oluyor
DÖşEMEaLTI ilçesinde ya-

şayan nilgün Yalçın, 2018 yılı 
ağustos ayında rahim kanse-
rine yakalandı. Erken evrede 
özel bir hastanede tedavi gör-
meye başlayan Yalçın, 2018 
Eylül ayında ameliyat olarak 
lenflerini, yumurtalıklarını ve 
rahmini aldırdı. 4 kür kemote-
rapi alan Yalçın, kanseri kısa 
sürede yendi. arkadaşının 
yönlendirmesiyle çanta örme-
ye başlayan Yalçın, satışların-
dan elde ettiği geliri kanserli 
çocuklar için bağışlıyor.

Yaşadığı süreci anlatan nil-
gün Yalçın, erken teşhisin 
önemine vurgu yaptı. Birin-
ci evrede rahim kanseri teş-
hisi koyulduğunu söyleyen 
Yalçın, “En büyük şansım, 

kontrollerimi zamanında yap-
tırarak ilk evrede haberdar ol-
dum. Daha sonra tedavileri-
me başlandı. Rahim, lenf ve 
yumurtalıklarım alındı. ag-
resif hücreli bir kanser türü-
ymüş, o yüzden tedavilerim 
daha hızlı devam etti. 4 kür 
kemoterapi aldım. şimdi ga-
yet iyiyim. Kanser süreci çok 
zordu. Benim için en kıymet-
li olan ailemin, dostlarımın il-
gisiydi. Onların sayesinde gü-
zel bir tedavi süreci geçirdim, 
bunu hep birlikte allah’ın iz-
niyle aştık. En önemlisi, zama-
nında teşhis. Erken tarama 
programlarından faydalanıp, 
daha sonra da kontrollerinizi 
yaptırmanızı tavsiye ederim” 
diye konuştu. DHA



Yeni sezonda U14 kız ve erkek ta-
kımları kurmayı hedefleyen Kepez 
Belediyespor Kulübü ragbi takımları, 
günde çift antrenman ile liglere ha-
zırlanıyor.

Kadınlarda Antalya’nın tek ragbi 
temsilcisi olan Kepez Belediyespor 
Kulübü takımları, haftada 5 gün ve 
günde çift antrenman ile yeni sezona 
hazırlanıyor. ekim ayında yapılacak 
U21 Kadınlar ve U21 erkekler Türki-
ye Şampiyonası hazırlıklarını sürdü-
ren Kepez takımları, sabah fitness 
salonunda kondisyon, güç ve daya-
nıklılık, akşamları ise çim sahada 

taktik antrenman-
ları yapıyor. Yeni se-
zonda hedeflerini 
yüksek tuttukları-
nı belirten kurucu 
antrenör Yasir Ak-
baş, Antalya’da rag-
biyi temele yayarak 
daha büyük kitlele-
re ulaşmak istedik-
lerini söyledi. Kadın 
ve erkeklerde A Ta-
kım, U21 ve U18 ka-
tegorilerinden sonra U14 takımlarını 
da hayata geçirmek istediklerini be-

lirten Akbaş, “Yarışmalara katılarak 
en üst dereceleri alarak, Kepez’e dön-
mek istiyoruz” dedi. İHA
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Çağdaş Çavuş’tan 
destek çağrısı 

Manisa FK Teknik Direktörü Çağ-
daş Çavuş açıklamalarda buluna-

rak taraftarlardan destek beklediklerini 
söyledi. Manisa Futbol Kulübü Teknik 
Direktörü Çağdaş Çavuş açıklamalarda 
bulunarak takımın her geçen gün iyiye 
gittiğini ve bu süreçte taraftarların des-
teğini beklediklerini söyledi. Takımın 
her geçen gün daha da geliştiğini vur-
gulayan Çavuş, “Daha güçlü ve istekli 
bir kadro oluşumu içerisindeyiz” dedi. 

Ali Çamlı
İstifa etti 

Kayserispor Başkanı Ali Çamlı, Si-
vasspor mağlubiyetinin ardından, 

genel kurul kararı alarak istifa ettiğini 
söyleyerek, “Artık bu takım benim 
açımdan yönetilemez hale gelmiştir. 
Bundan sonraki süreçte burayı pis 
edenleri temizlemeye davet ediyorum. 
Yok böyle bir şey, ben kimsenin işçisi 
değilim, paralı askeri değilim” dedi. 
Süper Lig’in 2. haftasında Kayserispor, 
sahasında Sivasspor’a 2-1 mağlup oldu. 

James Milner
rekor kırdı 

ingiltere Premier Lig’de Brighton & 
Hove Albion forması giyen James 

Milner, ligde 23 sezonda maça çıkarak 
bu alanda zirveye yerleşti. ingiliz 
futbolcu James Milner, yeni sezonun 
ilk maçında rekor kırdı. Premier Lig’de 
Brighton forması giyen James Milner, 
sezonun ilk maçında takımının everton 
ile oynadığı mücadeleye 11’de başladı. 
Milner, takımıyla ikinci sezonunu 
yaşarken Premier Lig’de üst üste 23. 
sezonda maça çıktı.  

Sivasspor’dan 
Manaj mesajı 

Sivasspor Kulübü adı son gün-
lerde transferde birçok takımla 

anılan Rey Manaj hakkında açıklama 
yaptı. Sivasspor Kulübü, Rey Manaj’ın 
transfer olacağı yönünde çıkan 
haberleri yalanladı. Kulüpten yapılan 
açıklamada “Rey Manaj ile ilgili hiçbir 
kulüpten resmi bir transferi teklifi 
gelmemiştir. Taraftarlarımızdan ve spor 
kamuoyundan, yalnızca resmi kanal-
larımızdan yapılan açıklamalara itibar 
etmelerini rica ediyoruz. Kamuoyuna 
saygıyla duyurulur”  denildi. 

Youssouf Fofana 
Milan’a imza attı 

Serie A ekiplerinden Milan, Fran-
sız futbolcu Youssouf Fofana ile 4 

yıllık sözleşme imzaladığını duyurdu. 
italyan takımı Milan, yeni sezon 
planlaması kapsamında kadrosunu 
güçlendirme çalışmalarını sürdürüyor. 
Kırmızı-siyahlılar, son olarak Fransız 
ekibi Monaco’dan Youssouf Fofana’yı 
kadrosuna kattığını duyurdu. Milan’ın 
resmi internet sitesinden imzalanan 
sözleşmenin 4 yıllık olduğu belirtildi.

Başakşehir’e 
Fin hakem 

Başakşehir’in UeFA Konferans 
Ligi Play-Off Turu ilk maçında 

irlanda ekibi St. Patrick’s Athletic ile 
deplasmanda oynayacağı mücadeleyi 
Finlandiya Futbol Federasyonu’ndan 
hakem Mohammed Al-emara yönete-
cek. Al-emara’nın yardımcılıklarını Turk-
ka Valjakka ve Juuso Mantere yapacak. 
Müsabakanın 4. hakemi ise Peiman 
Simani olacak. Mücadelenin VAR koltu-
ğunda Alman Sören Storks oturacak. 

TüRKiYe Futbol Federasyonu Plaj 
Futbolu 2024 Sezonu Manavgat Be-
lediyesi etabı, başladı. Manavgat Be-
lediye Başkanı niyazi nefi Kara’nın 
açılış vuruşunu yaptığı turnuva, Sor-
gun Boğaz Hotel Beach Futbol Sa-
hası’nda futbolseverlerin büyük il-
gisiyle başladı. Manavgat Belediye 
Başkanı niyazi nefi Kara, CHP Antal-
ya Milletvekili Aykut Kaya, belediye 
başkan yardımcıları, oda başkanla-
rı, STK temsilcileri ve yüzlerce vatan-
daş karşılaşmaları yerinde takip etti. 

ilk günün maçlarında Çimhan Math 
Public, rakibi Manavgat Beledi-
yespor’u etkili oyunuyla 5-1 mağlup 
ederken, Manavgat Koleji ise zorlu 
mücadele sonucunda Hisar Gençliks-
por’u 6-4’lük skorla geçmeyi başardı. 
Sahadaki bu çekişmeli karşılaşmalar, 
seyirciler tarafından büyük bir ilgiy-
le izlendi ve futbolseverler tarafın-
dan büyük beğeni topladı.

DESTEĞE DEVAM 

Açılış karşılaşmaları öncesinde ko-

nuşan Manavgat Belediye Başkanı 
niyazi nefi Kara, spora ve sporcuya 
destek vermeyi sürdüreceklerini söy-
ledi. Başkan Kara, “2014’ten bu yana 
Manavgat’ta bu etaba ev sahipli-
ği yapıyoruz. Arkadaşlarımız yoğun 
emekler harcayarak bir süredir ha-
zırlanıyor. Hem izleyicilerimiz hem 
de sporcularımız için güzel bir ortam 
hazırlayabildiysek ne mutlu bize. Her 
alanda spora ve sporculara destek 
vermeye devam edeceğiz. Başarılar 
diliyorum” dedi. İHA

Manavgat’ta plaj 
futbolu heyecanı

MAnAVGAT Belediye Başkanı niya-
zi nefi Kara, yeni sezona şampiyonluk 
parolasıyla hazırlanan Manavgat Bele-
diyespor’un hazırlıklarını yerinde gör-
mek amacıyla kulübü ziyaret etti. Baş-
kan Kara, antrenmanları izleyerek 
oyuncularla ve teknik ekiple bir araya 
geldi. 2024-2025 sezonunda BAL Ligi’n-
de mücadele edecek Belediyespor, yeni 
transferlerle birlikte daha da güçlenen 
kadrosuyla sezonu zirvede bitirerek 
bir üst lige çıkmayı hedefliyor. Beledi-
yespor Teknik Direktörü Mustafa Ak-
hanım, yeni sezon öncesi yapılan ha-
zırlıklarla ilgili açıklamalarda bulundu. 
Akhanım, takımın sezon öncesi antren-
manlarına dair detayları paylaşarak, 
sezon hedeflerine ulaşmak için gerek-
li stratejileri oluşturduklarını ifade etti. 
Akhanım, “Sezon öncesi hazırlıkları-
mız oldukça verimli geçiyor. Oyuncula-
rımızın form durumlarını artırmak ve 
takım kimyasını güçlendirmek için yo-
ğun bir şekilde çalışıyoruz.” şeklinde 
konuştu. Yeni transferler ve kadro ye-
nilikleri hakkında da bilgi veren Ak-
hanım, “Yeni transferlerimizle birlikte 
kadro kalitemizi artırdık. Takım içi reka-
bet ve forma mücadelesinin tüm oyun-
cularımızın performansına olumlu ola-
rak yansıyacağına inanıyoruz. Teknik 
ekibimizle birlikte, tüm oyuncularımı-
zın en iyi performansını ortaya koyabil-
mesi için gerekli çalışmaları yapıyoruz” 
dedi. İHA

Manavgatspor
yeni sezona hazır

Kepez ragbi takımları
çift antrenmanla sahada

SarStık aMa 
yıkaMadık
Süper Lig’in 2. Hafta karşılaşmasında Beşiktaş’a konuk olan Antalyaspor, sahadan 4-2 mağlubiyetle 
ayrıldı. Kırmızı beyazlıların iki golü de Samudio’dan gelirken Güray karşılaşmada kırmızı kart gördü

Süper Lig’in 2. Haftası’nda Antal-
yaspor, Beşiktaş’a konuk oldu. 1. 
dakikada Beşiktaş savunmasının 
kaptırdığı topu önünde bulan Van de 

Streek, ceza sahasına koşu yapan Larsson’a 
pasını aktardı. Larsson’un bekletmeden pa-
sında Samudio, kaleci Mert’in solundan topu ağlara 
gönderdi. 0-1 13. dakikada Rafa Silva’dan aldığı pasla 
ceza sahası dışı sağ çaprazda topu kontrol eden 
Rashica’nın derinlemesine pasında Ciro Immobile, 
yaptığı vuruşla yakın direkten meşin yuvarlağı ağlar-
la buluşturdu. 1-1 23. dakikada sol çaprazdan ceza 
sahasına giren Semih Kılıçsoy, son çizgiye inerek Vey-
sel Sarı’dan sıyrıldı ve topu içeri çevirdi. Ciro Immobi-
le’nin tek vuruşunda top ağlara gitti. 2-1 29. dakika-
da Rafa Silva’nın pasında ceza sahası içi sağ çaprazda 
topu önüne alan Rashica’nın vuruşunda kaleci Kenan 
Piric, meşin yuvarlağı kornere çeldi. 40. dakikada 
savunma arkasına atılan pasta kaleciyle karşı karşıya 
kalan Rafa Silva, kaleci Piric’i geçerek çaprazdan yap-
tığı vuruşta Kelven, kayarak topu çizgiden çıkardı. 
Arka direğe yönelen meşin yuvarlağı alan Semih’in 
vuruşunda Veysel Sarı’ya çarpan top uzaklaştı.  
Karşılaşmanın 51. Dakikasında Samudio yeniden sah-
neye çıktı. Erdoğan’ın ortasına iyi yükselen Samudio 
eşitliği yakalan golü kaydetti. 2-2. Mücadelenin 56. 
Dakikasında ev sahibi ekip bir kez daha öne geçti. 
Defansın arkasına sarkan Rafa Silva kaleci ile karşı 
karşıya kaldı ve filelere gönderdi. 3-2. Karşılaşmada 
son dakikada Muci farkı ikiye çıkaran golü kaydetti.  
Defansın arkasına sarkan Muci, topu filelere gönder-
di. 4-2. Karşılaşmada başka gol olmadı ve mücadele-
den Antalyaspor 4-2 mağlubiyetle ayrıldı.

FAHRETTİN 
HEPKESKİN2-4



Festival kapsamında akdeniz Üniversi-
tesi stadyumu’nda sevenleri ile buluşan tar-
kan ve Ceza’nın konserini çok sayıda kişi iz-
ledi. akdeniz Üniversitesi stadyumu’nda 
verilen konsere binlerce kişi katıldı.

sevilen şarkılarını seslendiren tarkan ve 
Ceza’nın performansını görmeye gelen hay-
ranları, cep telefonlarıyla o anları kaydetti. 

ilk olarak rapçi Ceza’nın sahne aldığı konser-
de, binlerce genç sanatçıya hep bir ağızdan 
eşlik etti.

Ceza’nın ardından ‘Yolla’ şarkısıyla sahne-
ye çıkan tarkan ise 8 yıl aradan sonra antal-
ya’da yeniden konser verdiğini dile getirdi. 
akşam saatlerinde başlayan konser, geç saat-
lere kadar devam etti.  DHA

BÜYÜkşehir Belediyesi, antalya’nın en de-
ğerli kültürel miraslarından biri olan Yö-
rük kültürüne sahip çıkarak yaşatmaya 
devam ediyor. Geleneksel hale gelen kaş 

Gömbe Yayla şenlikleri bu yıl da çeşitli etkinlikler-
le kutlandı. Yörük göçü ve duası ile başlayan şenli-
ğe antalya Büyükşehir Belediye Başkanı Muhittin 
Böcek, kaş kaymakamı tevfik kumbasar, kaş Bele-
diye Başkanı erol Demirhan, Demre Belediye Baş-
kanı Fahri Duran, kaş Yörük türkmen Derneği Baş-
kanı hüseyin kayır, Cumhuriyet halk Partisi kaş 
ilçe Başkanı Mehmet vural arıkan, meclis üyeleri, 
muhtarlar ve binlerce vatandaş katıldı.

YÖRÜK GÖÇÜ İLE BAŞLADI

vatandaşların yoğun ilgi gösterdiği kaş Gömbe 
Yaz şenlikleri Yörük göçü ile başladı. Mehteran ta-
kımı öncülüğünde başlayan Yörük göçünde, Yö-
rüklerin gündelik hayatta kullandığı tarihi araç 
gereçler de sergilendi. Başkan Böcek de traktör kul-
lanarak göçe renk kattı. Yayla şenlikleri’nde 7 bin 
kişilik geleneksel keşkek ikramı da yapıldı. Gömbe 
ilkokulu bahçesinde hazırlanan konser ve etkinlik 
alanındaki programlara ise ilçe belediye başkanla-
rı, meclis üyeleri, muhtarlar, Yörük dernek temsil-
cileri ve üyeleri ile birlikte binlerce vatandaş katı-
lım sağladı. şenlik programlarında likya Yörükleri 

Patara Zeybek ekibi ve Büyükşehir Belediyesi halk 
oyunları ekipleri yöresel halk oyunlarını sergile-
di. ismail Baha sürelsan konservatuarı halk Mü-
ziği Orkestrası eşliğinde sahne alan Ümran Özde-
mir ve Mevlüt Öz, hareketli yöresel türkülerle alanı 

dolduran vatandaşları eğlendirdi. Genç yaşlı birçok 
vatandaş sanatçılarla birlikte sahneyi paylaşarak 
oyun havalarına eşlik etti. şenliklere katılan vatan-
daşlar ve Yörükler tarafından coşkuyla karşılanan 
Başkan Böcek halkı selamlayarak vatandaşlarla 

bol bol hatıra fotoğrafı çekildi.

YÖRÜK ÇOCUĞUNU BAĞRINIZA BASTINIZ

Gömbe’de vatandaşlara seslenen Başkan Böcek, 
şenlikte yaptığı konuşmada, “Bugün burada ko-
nuşmama vesile olan sizlersiniz. kurulduğu gün-
den bugüne Büyükşehir Belediye Başkanlığını iki 
dönem üst üste kazandıran, bizleri buluşturan siz-
lersiniz. hepinizden allah razı olsun. kadere bak 
geçen yıl yine bu meydanlarda ancak bu alanda 
değildik. Bu alan verilmemişti bize. Bu alanın bi-
raz aşağısında tozlu topraklı da olsa bizleri yalnız 
bırakmamıştınız. Yine buradaydık. allah’a ham-
dolsun kaş Belediye Başkanı erol Demirhan abimi-
zi de bağrınıza bastınız. Bu Yörük çocuğu Muhittin 
Böcek’i de bağrınıza bastığınız için hepinizden al-
lah razı olsun” dedi. Gecenin finalinde sahne alan 
türk halk Müziği sanatçısı elif Buse Doğan, birbi-
rinden güzel eserleri binlerce vatandaşla beraber 
söyledi. Yayla şenliklerinde sahne almaktan dolayı 
mutluluğunu dile getiren Doğan, Muhittin Böcek’e 
teşekkürlerini sunarak şunları söyledi: “Başkanı-
mız kültür, sanat ve müzik alanında türkiye içeri-
sinde gerçekten önemli adımlar atıyor. antalya de-
yince direkt aklımıza sanat geliyor artık. Ben kendi 
alanım adına başkanımıza çok teşekkür ediyorum 
iyi ki varsınız.”   HABER MERKEZİ

MuratPaşa Belediyesi 
yaşlı evlerinde yaşayan yaş-
lı vatandaşlar, antalya Müze-
si’ni ziyaret etti. Müzede 2 sa-
atlik turun rehberliğini Perge 
antik kenti kazılarında uzun 
yıllar görev almış arkeolog 
edip Özgür yaptı.

Muratpaşa Belediyesi’nin 
çalışmalarına iki yıldır gönül-
lü destek veren Özgür, şunları 
söyledi: “ilk insan yaşamının 
buluntularına sahip kara-
in’den başlayarak paleolitik 
çağlardan günümüze kadar 
geçen sürede taşın ve insa-
nın evrimini mitolojik hikâye-
lerle anlatıyoruz. Muratpaşa 
Belediyesi ile iki yıl önce baş-
ladığımız ‘antik kentlerimizi 
tanıyoruz’ projesi kapsamın-

da öğrencilerle başladığımız 
geziler şimdi 65 yaş üstü bi-
reylerle devam ediyor. Bizler 
yediden yetmişe herkesin ta-
rihe erişmesine, yaşadığımız 
coğrafyayı tanımalarına katkı 
vermek gayretindeyiz.”

Muratpaşa Belediyesi’nin 
Falez, Fener, soğuksu, kızılsa-
ray ve konuksever yaşlı evle-
rinden 40 kişi, müze gezisin-
de jeolojik zamanın sonuna 
kadar çeşitli canlılara ait fo-
sillerin yanı sıra karain, hacı-
lar, Bademağacı, karataş-se-
mayük kazılarından örnekler 
görme fırsatı buldu. antal-
ya Müzesi’ne ilk kez gelen kı-
demli kent sakinleri merak ve 
hayranlıklarını gizleyemedi. 
HABER MERKEZİ 
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Gömbe’de insan seli
Büyükşehir Belediyesi, Yörük kültürünü yaşatan yayla şenliklerine devam ediyor. Kaş Gömbe 
mahallesinde düzenlenen Yörük göçü ve yayla şenliklerine bu yıl da binlerce vatandaş katıldı

AnAdolu rüzgArı Kepez’de estİ
Kepez Belediyesi’nin düzenlediği Kepez Kültür 

Festivali, her akşam Dokuma Park’ta farklı etkin-
liklerle devam ediyor. Kepez’in kültür ve sanat 
yaşamına büyük hareketlilik getiren festival, renkli 
aktiviteleriyle Antalyalıları bir araya getiriyor. Her 
akşam farklı bir etkinliğin sahnelendiği festivalde, 
ziyaretçiler hem eğleniyor hem de şehrin kültürel 
zenginliklerini keşfediyor. Kepez Kültür Festivali’nin 
renkli etkinlikleri kapsamında, Dokuma Park’ta BDR 
Halk Oyunları Grubu sahne aldı. BDR Halk Oyunları 
Grubu’nun sahne performansı, izleyicilerden büyük 
beğeni topladı. Anadolu’nun kültürünün yansıtıldı-

ğı gecede, Antalyalılar gönüllerince eğlenme imka-
nı buldu. Halk oyunları ekibinin ustalıkla sergilediği 
gösteri, Anadolu’nun güzel şarkılarıyla birleşince 
festival alanı bayram yerine döndü. Antalyalılar, 
türkülerin ezgilerine dayanamayarak halaylar 
çekti, halk oyunları ekibi de sahneden inerek, eşlik 
etti. Halk oyunları gösterisi, Anadolu’nun kültürel 
mirasının yaşatılmasına katkı sağlarken, festivalin 
zengin programına da renk kattı. Kepez Belediyesi 
tarafından düzenlenen festival, 7 Eylül’e kadar de-
vam edecek ve birçok farklı etkinlikle ziyaretçilerini 
ağırlamaya devam edecek.  İHA

tArKAn ve CezA
AntAlyA’yı sAllAdı

Müzeye 
özel zİyAret

gökyüzü tutkunları 
dokuma park’a geldi

AntAlyA Bilim Merkezi, Gökyüzü Göz-
lem etkinliği düzenledi. Dokuma Park’taki 

etkinlikte, gökyüzü meraklıları, Ay’ın 
yüzeyindeki kraterleri ve dağları detaylıca 

gözlemlerken, parlak yıldızlar ve yıldız 
kümeleri de ilgiyle incelendi. Etkinliğe katı-
lanlar, Perseid meteor yağmurunu izleme 

şansı da yakaladı. Özellikle meteor yağmu-
ru, katılımcılar arasında heyecan yarattı. 
Etkinlik sırasında düzenlenen ödüllü bilgi 
yarışması ise gökyüzü bilgisini sınamak 

isteyenler için eğlenceli bir aktivite sundu. 
Astronomi meraklıları için gerçekleştirilen 

atölye çalışmaları da büyük beğeni topladı. 
Gökyüzü Gözlem etkinliği, Antalyalılardan 

yoğun ilgi gördü.   DHA
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